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Z A P I S N I K 

s XV. sjednice Županijske skupštine Ličko-senjske županije, 

održane 27. srpnja 2023. godine, s početkom u 12,00 sati  
 

 Predsjednik Skupštine Marijan Kustić u 12,00 sati otvorio je XV. sjednicu Županijske skupštine, 
zatim pozdravio članove Skupštine, Župana Ernesta Petrya, Zamjenicu župana Jasnu Orešković 
Brkljačić, Zamjenika župana Milana Uzelca, ravnatelje zdravstvenih ustanova i Doma za starije 
osobe Ličko-senjske županije, direktora Lika cesta d.o.o. Gospić Josu Vrkljana, ravnatelja Županijske 
uprave za ceste Ličko-senjske županije Luku Matijevića, zapovjednika Vatrogasne zajednice Ličko-
senjske županije Zvonimira Lončarića, predsjednika Zajednice sportova Ličko-senjske županije 
Milana Radoševića kao izvjestitelje te pročelnike stručnih službi, predstavnike medija i ostale 
nazočne. 
 

Predsjednik Skupštine utvrdio je da su od 29 članova, XV. sjednici nazočna 23 člana i da se 
mogu donositi pravovaljane odluke. 

Tijekom sjednice bilo je nazočno od 20 do 23 članova. 
 

Sjednici su nazočni članovi Županijske skupštine: 

Tomislav Biondić, Ivan Bižanović, Josip Brozičević, Ante Dabo, Milorad Delić, Zlatko Fumić, 

Milan Knežević, Berislav Kostelac, Marijan Kustić, Robert Lilion, Milan Mataija, Darko Milinović, 

Željko Nekić, Ivana Prpić, Ivica Radošević, Sanja Rukavina, Vlatka Ružić, Tihomir Starčević, 

Margareta Škunca - Čepulo, Branislav Šutić, Martina Tenđera, Krunoslav Tomljanović i Danijel 

Tušak. 
 
Sjednici nisu nazočni članovi Županijske skupštine:  

Vlatka Devčić – Stilinović, ispričala se, Mirjana Đević – ispričala se, Ana Manjerović, Marko 

Prpić  - ispričao se, Sandra Šarić Samaržija i Tomislav Zrinski – ispričao se. 
 
Sjednici Županijske skupštine su nazočni i: Ernest Petry – Župan Ličko-senjske županije, 

Jasna Orešković Brkljačić – Zamjenica župana, Mira Jurišić - pročelnica Upravnog odjela za 

proračun, financije i javnu nabavu, Gordana Pađen – pročelnica Upravnog odjela za pravne i opće 

poslove te ljudske potencijale, Dubravka Rukavina - pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo, 

socijalnu politiku, demografiju i mlade te stambeno  zbrinjavanje, Ana Rukavina Stilinović - 

pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, pomorsko dobro i promet, Valentina Zdunić -  

pročelnica Upravnog odjela za školstvo, sport i kulturu, Marijana Lulić - pročelnica Upravnog 

odjela za poljoprivredu i turizam, Mario  Barković – savjetnik u Upravnom odjelu za prostorno 

uređenje, graditeljstvo i zaštitu okoliša, Sandra Čubelić – ravnateljica Opće bolnice Gospić, 

Dubravka Jakšetić – ravnateljica Doma zdravlja Gospić, Ivan Furlan – ravnatelj Doma zdravlja 

Otočac, Mira Nekić Lopac, ravnateljica Doma zdravlja Senj, Zoran Vidas – ravnatelj Doma zdravlja 

Novalja, Elizabeta Dragičević - ravnateljica Doma zdravlja Korenica, Ružica Čanić – ravnateljica 

Zavoda za javno zdravstvo Ličko-senjske županije, Martina Brnbolić – ravnateljica Zavoda za hitnu 

medicinu Ličko-senjske županije, Ivanka Stilinović – ravnateljica Doma za starije osobe Ličko-

senjske županije, Katarina Serdar, članica Povjerenstva za zaštitu prava pacijenata Ličko-senjske 

županije, Luka Matijević – ravnatelj Županijske uprave za ceste Ličko-senjske županije, Zvonimir 

Lončarić - zapovjednik Vatrogasne zajednice Ličko-senjske županije, Milan Radošević - predsjednik 

Zajednice sportova Ličko-senjske županije, Tomislava Maratović Jurković - ravnateljica JU za zaštitu 

i očuvanje prirode Ličko-senjske županije, Željka Rukavina - službenica Upravnog odjela za pravne 

i opće poslove te ljudske potencijale te Nikola Došen, Mandica Rukavina, Antonija Matić i Katica 

Milinković - službenici Upravnog odjela za poslove Župana, Županijske skupštine te odnosa s 

javnošću.  
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Predsjednik Skupštine je otvorio aktualni sat a pitanja su najavili Z. Fumić, D. Milinović, I. 

Radošević u ime Kluba HDZ-HSS-HSU-HBS, J. Brozičević u ime Kluba HDZ-HSS-HSU-HBS i R. 

Lilion. 

Z. Fumić je istakao da je njegovo pitanje vezano za prostorno uređenje Županije, budući Općina 

Brinje tek treba donijeti isto, koje je vezano za županijsko i gdje ih se koči sa postojećim prostornim 

uređenjem. 

Zanima ga zašto nije došlo do promjena i usvajanja novog Prostornog plana? 

Župan je odgovorio da je održan sastanak sa predstavnicima gradova i općina uz prisutnost 

ravnatelja Zavoda i pročelnice Upravnog odjela za graditeljstvo na kojem su se usuglasili da će 

analizirati sve pristigle prijedloge. Krajem osmog mjeseca svim gradonačelnicima i načelnicima biti 

će poslani pozivi radi individualnog očitovanja u svezi prostorno-planske dokumentacije. Nakon 

toga će se tijekom rujna organizirati još jedan zajednički sastanak i tijekom jeseni bi trebali pristupiti 

izmjenama i dopunama Prostornog plana Ličko-senjske županije. 

U najavi pitanja dostavljen je i upit vezano za solarne elektrane. Prostornim planom Županije 

propisana je udaljenost od 1000 metara za solarne elektrane, a za vjetroelektrane 300 metara i tu 

treba doći do usklađenja na način da se odredi veća udaljenost vjetroparkova od građevinskog 

područja, dok bi udaljenost solara trebala biti smanjena. 

U skladu sa praksama ostalih prostornih planova županija, na zajedničkom sastanku usuglasili 

su sa jednicima lokalne samouprave da bi udaljenost za solare iznosila 200 metara, a u poslovnim i 

industrijskim zonama ne bi ograničavali udaljenost, nego cca 10-ak metara radi pristupa, a što se 

tiče vjetroelektrana njih bi udaljili od građevinskih zona, odnosno objekata sa 300 metara na 1 km 

radi stvaranja buke i utjecaja na stanovništvo. 

Što se tiče poziva, Župan je zadužio Anua Milinković Rukavina, pročelnicu Upravnog odjela za 

prostorno uređenje, graditeljstvo i zaštitu okoliša i Maria Barkovića, savjetnika u Upravnom odjelu 

za prostorno uređenje, graditeljstvo i zaštitu okoliša da krajem osmog mjeseca pošalju poziv na 

raspravu svim gradonačelnicima i načelnicima na temelju nekoliko stotina pristiglih prijedloga. 

Nakon toga bi organizirali zajednički sastanak i pristupili usvajanju prostorno-planske 

dokumentacije X. Izmjena, a nakon toga i XI. Izmjena Prostornog plana Županije. 

D. Milinović je istakao da su između 80-te i 90-te godine u gospićku Bolnicu i Gimnaziju 

dolazili raditi po kazni tadašnji hrvatski nacionalisti. Kada je tadašnja komunistička vrhuška vidjela 

da dobri intelektualni kadrovi dolaze raditi u jedan hrvatski grad prešli su na drugu metodologiju 

pokušaja uništavanja hrvatskih područja na području tadašnje Zajednice Općine Lika, a danas 

Ličko-senjske županije. Veliki komunistički projekt 80-ih godina je bio osnivanje i izgradnja zatvora 

na području Gospića. Građani su se pobunili, organizirana je javna tribina na kojoj su rekli da neće 

zatvor u Gospiću. 

Najveći projekt danas u Ličko-senjskoj županiji je izgradnja kaznionice. Župan je izjavio da je to 

odličan projekt za smanjenje depopulacije na ovom području jer će se otvoriti novih 100 radnih 

mjesta.  Prije  tri  godina  u  Gospiću  je bilo 24 000 noćenja, a prošle godine čak 40 000. 

Pozvao je članove i članice Skupštine da zamisle svoje dijete, a zatim okorjele kriminalce koji u 

jednom trenutku, a to smo imali u Hrvatskoj, imaju slobodan vikend. Hoće li moći mirno spavati?  

Neshvatljivo mu je da smo u vrijeme komunizma to odbili, a sada se s tim hvalimo kao 

najvećim projektom. To je i pozivnica turistima da dođu k nama, a mi ćemo preko vikenda pustiti 

100-njak  zatvorenika, od kojih je jedan silovao ženu, drugi tukao, a treći ubio suprugu. 

Stranka LiPO će kada to bude potrebno pozvati na referendum po ovom pitanju na području 

Grada Gospića. 

Budući imamo neiskorištenog prostora u našoj Županiji nada se da predsjedniku Vlade i 

Županu neće pasti na pamet da nam se doveze i nuklearni otpad. U vrijeme dok je bio ministar isti 

projekt je bio u planu i jasno je rekao tadašnjem ministru pravosuđa D. Bošnjakoviću  da zatvor u 

Gospiću neće proširivati, Centralni arhiv može ali zatvor ne i odustalo se od tog projekta.  

Zamolio je Župana da razmisli i da se dodatno posavjetuje u svezi ovog projekta. 
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Župan je istakao da nije znao da je postojala inicijativa za izgradnju zatvora u Gospiću u 

vrijeme komunizma. Jedino može reći da je u komunističkom zatvoru bio njegov otac kao politički 

zatvorenik. Što se tiče sadašnjeg zatvora, isti je u središtu Grada preko 100 godina i kroz novi 

projekt izgradnje previđeno je da se postojećih nešto više od 100 zatvorenika izmjesti na periferiju. 

U zatvoru u Gospiću trenutno radi preko 100 zaposlenika i inicijativa je i od zaposlenika 

zatvorskog sustava da se zbog neadekvatnih uvjeta rada otvori nova kaznionica u sklopu koje bi se 

otvorilo novih 260 radnih mjesta. To se ne odnosi samo na pravosudne policajce nego i na kuhare, 

psihologe i različite profile i zvanja koja su potrebna za rad kaznionice. Nakon što je SDP-ova Vlada 

ukinula Županijski sud u Gospiću ovim projektom dobivamo pretpostavke da isti vratimo u Gospić 

i dobijemo administrativno središte u Ličko-senjskoj županiji, kao i za povratak drugostupanjskog 

Županijskog suda. Ukinuti su i općinski sudovi u Otočcu, Senju i Korenici i pripadajući Općinski 

sud u Gračacu koji je djelovao pri Županijskom sudu i u to vrijeme se nije podigao glas protiv toga. 

To nije najveći projekt Županije već projekt Ministarstva pravosuđa i uprave vrijedan 72 mil. 

eura.  

Slaže se da sve treba dobro analizirati ali treba uzeti u obzir i domaće OPG-ovce i proizvođače 

hrane koji će u zatvor plasirati svoje proizvode. Isto tako će i posjete koje budu dolazile popunjavati 

smještajne kapacitete. Na kraju nije svaki zatvorenik okorjeli kriminalac već je svatko od nas 

potencijalni počinitelj prometne nezgode i nekih nesvjesnih radnji zbog kojih možemo biti osuđeni 

na zatvorsku kaznu. 

D. Milinović je dodao da, uz duboki naklon, o  čemu god se priča Župan govori o svome ocu i 

o tome da je bio u ztavoru. I njegov otac je također bio i pita se kakve to ima veze s ovom temom. 

Slaže se da nisu svi zatvorenici okorjeli kriminalci i da svi možemo uzrokovati prometnu 

nesreču i biti potencijalni krivci, međutim ne govori o njima. Trenutno su u gospićkom zatvoru 

stacionirani najveći kriminalci koji postoje u RH. Slaže se da oni nemaju pravo na slobodne vikende 

ali ima onih koji su nepopravljivi poput silovatelja i nije im veliki problem nekoliko kilometara 

udaljenosti od periferije do Grada. 

Predložio je Županu da razgovara s premijerom i ministrom i da im kaže da to nije projekt 

vrijedan Grada Gospića. 

Radi dobre suradnje odustao je od drugog pitanja za Župana. 

Postavio je pitanje Zamjeniku župana M. Uzelcu.  

Naglasio je da se bliži dan Oluje, veličanstvene Vojno-redarstvene akcije koja je oslobodila 

okupirana područja od srbo-ćetničkog agresora. To je neupitna činjenica, kao i to da je većina 

stanovnika u RH, pa tako i u Ličko-senjskoj županiji, ponosna na taj dan. 

Budući su koalicijski partner HDZ-a, zanima ga osobni stav Zamjenika župana M. Uzelca i stav 

SDSS-a? Je li za njega Vojno-redarstvena akcija Oluja veličanstvena i smatra li kao njegov 

predsjednik M. Pupovac da je F. Tuđman planirao etničko čišćenje tih područja kroz, kako on 

navodi, tzv. Vojno-redarstvenu akciju Oluja?  

Hoće li ove godine netko od predstavnika Srba barem simbolično sudjelovati u obilježavanju 

tog datuma? 

Zamjenik župana M. Uzelac je naglasio da ih je D. Milinović više puta, ničim izazvan, stavljao 

u negativni politički kontekst, ne zato što su mu oni kao stranka i narod posebno zanimljivi već da 

bi se preko njihovih leđa prepucavao sa svojim dojučerašnjim političkim kolegama. 

SDSS je unazad dvadeset godina jedna ozbiljna parlamentarna stranka, kako u Saboru RH, tako 

i u ovoj Županijskoj skupštini. 

D. Milinović je zamolio M. Uzelca da ne okoliša i da odgovori na pitanje koje je konkretno 

postavio. 

Predsjednik Skupštine je istakao da Zamjenik Župana ima pravo na odgovor i zamolio je D. 

Milnovića da se ne ubacuje nego da poslije može reći je li zadovoljan s istim ili nije. 

Zamjenik župana M. Uzelac je istakao da im D. Milinović nabija na nos da su u koaliciji s HDZ-

om na nivou Županije, a kao što i on to zna to nikad nisu bili, ni kad je on bio u HDZ-u, ni prije, a ni 
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poslije njega. Oni su stranka koja ima glavu i rep, svoju infrastrukturu i koja sve svoje odluke donosi 

na stranačkim tijelima. Hoće li negdje biti pozicija ili opozicija neće pitati njega niti bilo koga 

drugoga. 

D. Milinović je istakao da ne može govoriti o nečemu što ga nije pitao. 

Zamjenik župana M. Uzelac je naglasio da je D. Milinović rekao da su u koaliciji s HDZ-om i 

da mu sada obrazlaže. Zbog teške prošlosti na ovim područjima i stigme koju kao stranka nose na 

svojim leđima nemaju luksuz, kao njegova stranka, biti u klasičnoj opoziciji i napadati  kao on kad 

god mu nešto padne na pamet. U cilju im je biti u što boljim mogućim odnosima sa legalno 

izabranom vlašću jer samo na taj način mogu ostvariti ciljeve koji su pred njima. 

Što se tiče Oluje, u Doljanima pored Otočca će 3.8. održati dostojanstvenu komemoraciju na 

kojoj će zapaliti svijeće i položiti cvijeće za sve nevino stradale žrtve. Prije toga će u Otočcu na 

Gradskom trgu položiti vijence za nastradale građane hrvatske nacionalnosti. 

D. Milinović je istakao kako je jasno da je za Zamjenika župana Vojno-redarstvena akcija Oluja 

zločinačka akcija koja je na ovim područjima napravila genocid budući nije iznio svoj osobni stav. 

SDSS je u jednom trenutku bila zločinačka stranka u RH. Rasformirala se i slaže se da uvijek 

mora biti uz vladajuće. S njima nije bio u koaliciji jer mu nije trebala i imao je deset ruku viška. Sada 

da ne dignu ruku proračun ne prolazi, što znači da su u koaliciji i ne zna zašto se toga srami. 

Manipulacijom stečenoj na političkoj akademiji M. Pupovca izbjegava odgovor. Vijenac polažu 3.8. 

jer je tada sve bilo još zauzeto pa im je žao, neka ga polože 5.8. 

Pitao ga je za osobni stav i vješto je izbjegao odgovor. Njegov osobni stav o SDSS-u je da je 

danas to parlamentarna stranka, a nekad je bila zločinačka i znamo tko je bio na čelu. 

Zatražio je pisani odgovor na stav Zamjenika župana o Vojno-redarstvenoj akciji Oluja budući 

nije zadovoljan ovim odgovorom. 

I. Bižanović je prije sjednice najavio da povlači pitanje. 

I. Radošević je u ime Kluba HDZ-HSS-HSU-HBS istakao da je njegovo pitanje iz područja 

turizma s obzirom da je turistička sezona u punom jeku i da je Hrvatska turistička zajednica jučer 

objavila aktualne nacionalne podatke. 

Zanimaju ga aktualni podaci za Ličko-senjsku županiju, odnosno broj noćenja u odnosu na 

prethodnu godinu i smještajni kapaciteti u našoj Županiji? 

Župan je istakao da je uspoređujući 2022. sa 2023. godinom uočljiva tendencija rasta dolazaka 

turista za 14,67%. Broj noćenja na području Županije je povećan za 4,52%. Upravni odjel za 

poljoprivredu i turizam konstatirao je da je 2023. godine došlo do povećanja kategorizacije objekata 

za 4,58% i kreveta za 3,21% u odnosu na 2022. godinu. Povećanja su najveća na području Plitvičkih 

Jezera gdje je došlo do povećanja od 30%, u Novalji povećanje iznosi 2,5%, u Senju oko 2%, u 

Karlobagu oko 1% s tim da je hotel Zagreb malo kasnije otvoren i očekuju prošlogodišnje 

dostignuće ako ne i veće rezultate. 

Na području Grada Otočca došlo je do povećanja dolaska gostiju sa 10 800 na 21 000, a u 

Gospiću za 3 000 gostiju. 

J. Brozičević je u ime Kluba HDZ-HSS-HSU-HBS istakao da postavlja pitanje vezano za 

gospodarstvo, budući je stopa nezaposlenosti u RH najmanja od 1998. godine. 

Zanima ga kakvo je stanje u Ličko-senjskoj županiji i jesu li brojke u trendu sa nacionalnim? 

Župan je odgovorio da prema prikupljenim podacima HZZ-a Područnog ureda Gospić 

možemo reći da je tijekom lipnja 2023. godine broj nezaposlenih evidentiranih osoba iznosio 1020 

osoba, što je najniža brojka od kada postoji Ličko-senjska županija, 5,2% manje u odnosu na 

prethodni mjesec i čak 18,2% manje u odnosu na lipanj prošle godine. 

Na području Gospića imamo 313 nezaposlenih osoba, Otočca 256, Senja 134, Donjeg Lapca 167 i 

Novalje 52 nezaposlene osobe. U lipnju je prijavljeno novih 114 nezaposlenih osoba, tako da smo u 

datom trenutku, prije nego što su srednjoškolci završili srednjoškolsko obrazovanje, bili ispod 1000 

nezaposlenih osoba na području Županije. 
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Paralelno s padom nezaposlenosti zabilježen je i rast broja slobodnih radnih mjesta. Prijavljeno 

je ukupno 290 slobodnih radnih mjesta na području Županije, što je 26,1% više nego u prethodnom 

mjsecu te čak 55,9% više nego u isto vrijeme prošle godine. U lipnju je registrirano 130 korisnika 

novčane naknade, što je smanjenje od 26,6% u odnosu na prethodni mjesec i smanjenje za 27,4% u 

odnosu na isti mjesec prošle godine. Ne radi se o iseljavanju iz Županije nego o otvaranju novih 

radnih mjesta. 

R. Lilion je istakao da ove godine obilježavamo 200 godina rođenja Oca Domovine dr. A. 

Starčevića i 167 godina od rođenja N. Tesle. Predložio je da se preimenuju srednje škole u Gospiću, 

tako da Gimnazija u Gospiću dobije ime Gimnazija A. Starčevića, a Strukovna škola da se zove 

Strukovna škola N. Tesla. 

Upitao je Župana smatra li je li vrijeme da na ovaj način odamo počast ovim velikanima, budući 

su škole mjesta gdje bi se najviše trebalo njegovati znanje koje smo baštinili od N. Tesle i vrijednosti 

koje nam je ostavio Otac Domovine A. Starčević? 

Župan je istakao da će Županija kao osnivač škola razmotriti ovaj prijedlog te je napomenuo i 

dvije opaske. Što se tiče N. Tesle, u Gospiću imamo Veleučilište N. Tesla, Ulicu N. Tesle, spomenik 

N. Tesli, kao i Memorijalni centar. 

Što se tiče Oca Domovine A. Starčevića, nada se da smo obilježavanjem 23. svibnja pokazali da 

kao Županija stojimo ponosno iza Oca Domovine rođenog u Velikom Žitniku. Nažalost, uz spomen 

kuću i dijela ulice premalo je obilježja u njegovom Gradu Gospiću, kojemu pripada Veliki Žitnik. 

Nedavno je na Gradskom vijeću Grada Gospića potaknuta inicijativa od Kluba vijećnika HDZ-a 

da dođe do preimenovanja Središnjeg trga u Gradu Gospiću iz „Trga Stjepana Radića“ u „Trg dr. 

Ante Stračevića“, a da se drugo adekvatno rješenje nađe za Trg Stjepana Radića na području Grada 

Gospića. 

Mišljenja je da sve nabrojano pokazuje da na dostojanstven način obilježavamo ova dva 

velikana ali će razmotriti prijedlog R. Liliona i usuglasiti sa svim članovima Skupštine. 

B. Kostelac je povukao svoje pitanje.  
 

   Nakon aktualnog sata Predsjednik Skupštine je predložio da se dnevni red dopuni točkom:  

- Donošenje Rješenja o razrješenju i imenovanju mrtvozornika na području Ličko-senjske 

županije (Općina Brinje) kao točka 59. te upitao ima li još prijedloga za izmjenu ili dopunu. 
 
Za riječ se javio T. Starčević, u ime Kluba HSS-a i zamolio da se točka 49. Donošenje Odluke o 

izboru potpredsjednika Županijske skupštine Ličko-senjske županije skine s dnevnog reda i da se 

prolongira za iduću sjednicu iz razloga što se nisu konzultirali i sam odabir ih je zatekao budući 

nisu imali svu potrebnu dokumentaciju da se pripreme za sjednicu. 

D. Milinović je istakao da su imali dvije godine vremena za pripremu i da je demokratska 

praksa da iz najveće oporbene stranke bude potpredsjednik/ica. Mišljenja je da su se usuglasili i sa 

Županom i sa Predsjednikom Skupštine. Dvije godine se čeka i ne pristaju na nekakve zakulisne 

igre da se netko nije imao vremena konsolidirati i da će to sada učiniti i u suradnji sa većinom 

izabrati potpredsjednika/icu. Mišljenja je da je to nedemokratski standard, a i stručne službe su 

svima na vrijeme dostavile materijale i pozive da dostave svoje prijedloge. Kontaktirao je između 

ostalog i Župana u cilju jedne normalne suradnje i da vidi hoće li vladajući prihvatiti demokratski 

prijedlog. 

Ako su toliko zainteresirani stranka LiPO će odustati od svog prijedloga i neka HSS predloži 

svog kandidata. 

T. Starčević je dodao da se D. Milinović sjeća, dok je bio Župan, nakon koliko vremena je 

izabran potpredsjednik. Svi imaju pravo predložiti svog kandidata bez obzira što se LiPO smatra 

oporbenom većinom, biti će parlamentarni i demokratski pa će ići na glasovanje i izabrati. 

Ivica Radošević je u ime Kluba HDZ-HSS-HSU-HBS zatražio pauzu u trajanju od pet minuta.  
 

U nastavku sjednice, u raspravi o dnevnom redu sudjelovali su I. Radošević u ime kluba HDZ-
HSS-HSU-HBS, D. Milinović u ime kluba stranke LiPO, T. Starčević i Predsjednik Skupštine. 
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Ivica Radošević je u ime Kluba HDZ-HSS-HSU-HBS istakao da je poslovnička i demokratska 
praksa vrlo jasna da uz Predsjednika Skupštine potpredsjednika daje predstavnička većina, u čije 
ime je izabran Z. Fumić. 

Drugog potpredsjednika treba dati predstavnička manjina. Žao mu je u ime Kluba da se to dvije 
godine nije riješilo. U te dvije godine dostavljeni su prijedlozi za radna tijela od svih stranaka i sva 
ta imena su prihvaćena, kao i zadnji prijedlozi na jučerašnjoj sjednici Odbora za izbor i imenovanje. 

Stoga će podržati prijedlog T. Starčevića da se ova točka skine s dnevnog reda i da se na 
sljedećoj sjednici donese dogovor i imenuje potpredsjednik/ica iz redova predstavničke manjine. 

D. Milinović je u ime Kluba stranke LiPO istakao da mu je jasna intencija HDZ-a jer ako ne 
prihvate prijedlog nemaju većinu. Njima mjesto potpredsjednika/ice ne znači ništa, to je odnos 
prema ženi koju su predložili i to je diskriminacija i po tom pitanju. 

Slaže se da je sramota da dvije i pol godine nemamo formirana sva radna tijela Skupštine i to se 
nikada nije desilo. Drago mu je da su kolege ravnatelji prisutni na sjednici da vide o čemu se ovdje 
radi. Na zadnjoj sjednici Predsjednik Skupštine je obećao da se više neće odgađati i da će 
potpredsjednik/ica biti izabran na ovoj sjednici. 

Razumio bi da je on predložen ali ako nekome smeta M. Tenžera neka to kaže i argumentira. 
Nema potrebe da se jedan demokratski iskorak politizira. Ako je potrebno dignuti će ruku za 
proračun samo neka HDZ ne dopusti da ih tako cipelare. U njegovo vrijeme SDP je predložio N. 
Marasa za potpredsjednika, koji ga je optuživo da je veći kriminalac od I. Sanadera i prihvatio je jer 
je to demokratski čin. Zvao je i Župana koji mu se nije javio i smatra da je to sramota. Na 
konstituirajućoj sjednici HSP je rekao da ne žele potpredsjednika Skupštine iz svojih redova i da je 
netko rekao da ima prijedlog stranka LiPO bi to podržala. Sada je izgleda problem u tome što su 
jedino oni dostavili prijedlog. 

T. Starčević je zamolio D. Milinovića da ovo ne doživljava emotivno. 
D. Milinović je istakao da je samo rekao svoj stav. 
Predsjednik Skupštine je naglasio da nema nikakve diskriminacije, pogotovo ne prema 

ženama. Dvije i pol godine nije izabran potpredsjednik/ica budući nije bilo ni prijedloga. 
Budući D. Milinović kaže da nema ništa protiv da se sjedne i razgovara, onda nema ništa 

sporno da se ova točka odgodi za sljedeću sjednicu Skupštine. 
D. Milinović je dodao da mu nije bio problem nazvati Župana i pitati ga hoće li HDZ prihvatiti 

njihovog kandidata da ne izruguju ženu ruglu da ne bude izabrana. Župan mu se nije javio i žao mu 
je jer bi se on njemu javio. Politička utakmica je jedano, međuljudski odnosi su drugo. 

Predsjednik Skupštine je istakao da se neće ići na glasanje da se slučajno ne bi izglasalo i kada 
imaju ovakvu situaciju bolje je da se točka skine s dnevnog reda i da se razgovara. 

D. Milinović je upitao vrijedi li njihov prijedlog da ga ne moraju dostavljati ponovno, budući je 
prošao i Odbor. 

Predsjednik Skupštine je istakao da je Poslovnikom sve definirano, nakon što je prošao Odbor 
s prijedlogom se može ići na sjednicu. 
 

Nakon završene rasprave, Predsjednik Skupštine je prijedlog Tihomira Starčevića o skidanju 
točke 49. s dnevnog reda dao na glasovanje. 

 
Županijska skupština je, sa 17 glasova «za» i 6 glasova «protiv» usvojila prijedlog Tihomira 

Starčevića o skidanju točke 49. s dnevnog reda. 
 

Zatim je, Predsjednik Skupštine predložio da se dnevni red dopuni predloženom točkom, tako 
da  umjesto točke 49., dosadašnje točke 50. do 58., budu točke 49. do 58. te potom cjeloviti dnevni 
red s dopunom dao na usvajanje. 
 

D n e v n i    r e d 
         Aktualni sat 

1. Usvajanje Zapisnika s XIV. sjednice Županijske skupštine 

2. Donošenje Zaključka po Izvješću o radu i financijskom poslovanju Opće bolnice Gospić za 

2022. godinu  
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3. Donošenje Zaključka po Izvješću o radu i financijskom poslovanju Doma zdravlja Gospić za 

2022. godinu 

4. Donošenje Zaključka po Izvješću o radu i financijskom poslovanju Doma zdravlja Otočac za 

2022. godinu  

5. Donošenje Zaključka po Izvješću o radu i financijskom poslovanju Doma zdravlja Senj za 

2022. godinu 

6. Donošenje Zaključka po Izvješću o radu i financijskom poslovanju Doma zdravlja dr. Ivan 

Pehovac Novalja za 2022. godinu  

7. Donošenje Zaključka po Izvješću o radu i financijskom poslovanju Doma zdravlja Korenica 

za 2022. godinu 

8. Donošenje Zaključka po Izvješću o radu i financijskom poslovanju Zavoda za javno 

zdravstvo Ličko-senjske županije za 2022. godinu  

9. Donošenje Zaključka po Izvješću o radu i financijskom poslovanju Zavoda za hitnu medicinu 

Ličko-senjske županije za 2022. godinu  

10. Donošenje Zaključka po Izvješću o radu i financijskom poslovanju Doma za starije osobe 

Ličko-senjske županije za 2022. godinu  

11. Donošenje Zaključka po Izvješću o radu Povjerenstva za zaštitu prava pacijenata Ličko-

senjske županije za 2022. godinu 

12. Donošenje Zaključka po Izvješću Uprave o stanju i poslovanju trgovačkog društva Lika ceste 

d.o.o. Gospić za 2022. godinu 

13. Donošenje Zaključka po Izvješću Zajednice sportova Ličko-senjske županije o izvršenju 

Programa javnih potreba u sportu za 2022. godinu 

14. Donošenje Zaključka po Izvješću o stanju vatrogastva i zaštite od požara na području Ličko-

senjske županije za 2022. godinu 

15. Donošenje Provedbenog plana unapređenja zaštite od požara za područje Ličko-senjske 

županije za 2023. godinu 

16. Donošenje Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Ličko-senjske županije za razdoblje od 

01.01. do 31.12.2022. godine  

17. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Godišnji izvještaj o izvršenju financijskog 

plana Županijske uprave za ceste Ličko-senjske županije za razdoblje 01.01.-31.12.2022. 

godine 

18. Donošenje II. Izmjena i dopuna Proračuna Ličko-senjske županije za 2023. godinu  

19. Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o izvršavanju Proračuna Ličko-senjske županije za 2023. 

godinu 

20. Donošenje Odluke o izmjenama Odluke o kriterijima i mjerilima za utvrđivanje bilančnih 

prava za financiranje minimalnog financijskog standarda javnih potreba osnovnog školstva 

Ličko-senjske županije u 2023. godini 

21. Donošenje Odluke o izmjenama Odluke o kriterijima i mjerilima za utvrđivanje bilančnih 

prava za financiranje minimalnog financijskog standarda javnih potreba srednjih škola i 

učeničkih domova Ličko-senjske županije u 2023. godini 

22. Donošenje Programa javnih potreba u kulturi Ličko-senjske županije za 2024. godinu     

23. Donošenje Izmjene Programa javnih potreba u sportu Ličko-senjske županije za 2023. godinu  

24. Donošenje Odluke o zaduživanju Ličko-senjske županije za predfinanciranje Projekta 

«Jadranski regionalni znanstveni centar za razvoj vještina u području STEM-a, IKT-a, 

poduzetništva i aktivnog građanstva – Jadranski RZC STEM» 

25. Donošenje Odluke o  stipendiranju studenata Ličko-senjske županije 

26.  Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Lučke uprave Senj   

27. Donošenje Odluke o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja i davanju koncesije na pomorskom 

dobru, u svrhu izgradnje i gospodarskog korištenja luke posebne namjene – privezišta u 

uvali Dražica  (Grad Novalja) 
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28. Donošenje Odluke o pristupanju realizaciji Projekta «Digitalna županija za poslovne subjekte 

– otklanjanje administrativnih prepreka u poslovanju», referentni broj C2.1.R2.I1.01.613 

29. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o odobrenju realizacije projektnog 

prijedloga «Izgradnja građevine javne namjene, društvene namjena-zdravstvena i garaža za 

potrebe bolnice» Referentni broj C2.1.R2.I1.01.120 

30. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o odobrenju realizacije Projekta 

«Izrada projektno-tehničke dokumentacije za energetsku obnovu i rekonstrukciju - 

dogradnju zgrade Osnovne škole Zrinskih i Frankopana Otočac», referentni broj 

C2.1.R2.I1.01.460 

31. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o pristupanju realizaciji Projekta 

izrade projektne dokumentacije za projekt «Planinski centar „Bijeli Potoci”-Natura 2000 

tematski park» 

32. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti Lučkoj upravi Senj za provođenje postupka javne 

nabave za izvođenje radova na izvanrednom održavanju luke Senj 3. etapa  VI faza  

33. Donošenje Odluke o uspostavi javne usluge prijevoza putnika u cestovnom prometu na 

području Ličko-senjske županije  

34. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o spajanju Doma za starije i           

nemoćne osobe Gospić, Doma za starije i nemoćne osobe Otočac i Doma za starije  i nemoćne 

osobe Udbina u Dom za starije i nemoćne osobe Ličko-senjske županije 

35. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju Podružnice Dom za starije i 

nemoćne osobe Ličko-senjske županije u Senju 

36. Donošenje Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Statuta Doma za starije 

osobe Ličko-senjske županije  

37. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o proširenju djelatnosti Zavoda za 

hitnu medicinu Ličko-senjske županije 

38. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Doma zdravlja 

Gospić o obavljanju zdravstvene djelatnosti u privatnoj praksi u ordinaciji u Mreži 

ugovornih subjekata medicine rada Vlatki Devčić-Stilinović, dr.med.spec.med.rada i sporta 

39. Donošenje Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog I. izmjena i dopuna 

Statuta Osnovne škole Zrinskih i Frankopana, Otočac  

40. Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine po pravu prvokupa na 

području NP «Plitvička jezera», vlasnice Marije Marton iz Plitvičkih Jezera 

41. Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine po pravu prvokupa na 

području NP «Plitvička jezera», vlasnika Bogdana Uzelca iz Leondinga, Austrija 

42. Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine po pravu prvokupa na 

području NP «Plitvička jezera», suvlasnika Marine i Stjepana Klanca iz Novalje  

43. Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine po pravu prvokupa na 

području NP «Plitvička jezera», vlasnice Mire Krvar iz Zagreba 

44. Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine po pravu prvokupa na 

području NP «Plitvička jezera», vlasnice Snježane Primer iz Zagreba 

45. Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnina po pravu prvokupa na 

području NP «Plitvička jezera», suvlasnika Mire Šimić iz Zagreba i Borislava Drakulića iz 

Drežnički Podokićki  

46. Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnina po pravu prvokupa na 

području NP «Plitvička jezera», vlasnika Matthiasa Theodora von Arnima iz Unkela, SR 

Njemačka 

47. Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnina po pravu prvokupa na 

području NP «Plitvička jezera», suvlasnika Žarka Gulana iz Beograda, Republika Srbija 

48. Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine - kulturnog dobra po 

pravu prvokupa na području k.o. Novalja Nova 
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49. Donošenje Odluke o dopuni Odluke o imenovanju predsjednika i članova Odbora za izbor i 

imenovanje 

50. Donošenje Odluke o dopuni Odluke o imenovanju predsjednika i članova Odbora za Statut, 

Poslovnik i propise 

51. Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o imenovanju predsjednika i članova Odbora za 

zdravstvo i socijalnu skrb 

52. Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o imenovanju predsjednika i članova Odbora za pitanja 

hrvatskih branitelja 

53. Donošenje Odluke o imenovanju predsjednika i članova Odbora za strateško planiranje, 

investicije i fondove Europske unije  

54. Donošenje Odluke o izmjenama Odluke o osnivanju, zadaćama i imenovanju Županijske 

koordinacije za ljudska prava Ličko-senjske županije 

55. Donošenje Rješenja o imenovanju Antikorupcijskog povjerenstva Ličko-senjske županije 

56. Donošenje Rješenja o razrješenju i  imenovanju mrtvozornika na području Ličko-senjske 

županije (Grad Senj) 

57. Donošenje Rješenja o razrješenju i  imenovanju mrtvozornika na području Ličko-senjske 

županije (Grad Otočac) 

58. Donošenje Rješenja o razrješenju i imenovanju mrtvozornika na području Ličko-senjske 

županije (Općina Brinje) 
 

  Županijska skupština je sa 17 glasova «za» i 6 glasova «protiv» usvojila dnevni red XV. 
sjednice Županijske skupštine. 

 

AD/1 Usvajanje Zapisnika s XIV. sjednice Županijske skupštine 
 

Predsjednik Skupštine dao je Zapisnik s XIV. sjednice Županijske skupštine na raspravu. 

 Rasprave nije bilo pa je dao Zapisnik na usvajanje.  

Županijska skupština je jednoglasno, s 23 glasa «za» usvojila Zapisnik s XIV. sjednice 

Županijske skupštine. 

 

AD/2 Donošenje Zaključka po Izvješću o radu i financijskom poslovanju Opće bolnice Gospić za 

2022. godinu  

AD/3 Donošenje Zaključka po Izvješću o radu i financijskom poslovanju Doma zdravlja Gospić 

za 2022. godinu 

AD/4 Donošenje Zaključka po Izvješću o radu i financijskom poslovanju Doma zdravlja Otočac 

za 2022. godinu  

AD/5 Donošenje Zaključka po Izvješću o radu i financijskom poslovanju Doma zdravlja Senj za 

2022. godinu 

AD/6 Donošenje Zaključka po Izvješću o radu i financijskom poslovanju Doma zdravlja dr. Ivan 

Pehovac Novalja za 2022. godinu  

AD/7 Donošenje Zaključka po Izvješću o radu i financijskom poslovanju Doma zdravlja 

Korenica za 2022. godinu 

AD/8 Donošenje Zaključka po Izvješću o radu i financijskom poslovanju Zavoda za javno 

zdravstvo Ličko-senjske županije za 2022. godinu  

AD/9 Donošenje Zaključka po Izvješću o radu i financijskom poslovanju Zavoda za hitnu 

medicinu Ličko-senjske županije za 2022. godinu  

AD/10  Donošenje Zaključka po Izvješću o radu i financijskom poslovanju Doma za starije osobe 

Ličko-senjske županije za 2022. godinu  
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalima su raspravljali Odbor za Proračun i financije i 

Odbor za zdravstvo i socijalnu skrb. 
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Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovim točkama, osim 10. točke dnevnog reda za 

koju je D. Milinović u ime Kluba stranke LiPO zatražio obrazloženje ravnateljice Doma za starije 

osobe I. Stilinović. 

Ravnateljica Doma za starije osobe I. Stilinović je istakla da je Dom u 2022. godini iskazao 

gubitak u iznosu od 3,5 mil. kuna. Svi su upoznati sa zatečenim stanjem u Domu, sa 5 mil. kuna 

obveza prema dobavljačima, 2 mil. kuna obveza prema kreditnim institucijama, odnosno 1,5 mil. 

kuna kratkoročnog kredita i 0,5 mil. kuna dopuštenog prekoračenja. 

Zatekli su nepopunjenost kapaciteta i s time su se intenzivno bavili u 2022. godini kako bi mogli 

prihodovati. Najvažnija dva izvora prihoda Doma su prihodi od korisnika na koje Dom može 

utjecati i prihodi iz proračuna. Unatoč nepopunjenosti kapaciteta u 2022. godini Dom je povećao 

prihode od korisnika za 100.000,00 kuna, dok su prihodi iz proračuna 6,5 mil. kuna. 

Manjak poslovnih rashoda u 2022. godini nastao je uslijed povećanja sljedećih osnovnih stavki: 

trošak po namirnicama je 2021. godine iznosio 1.649.000,00 kuna, a 2022. godine 2.321.000,00 kuna, 

trošak lož ulja je 2022. godine iznosio 1,9 mil. kuna, a 2021. godine 1.358.000,00 kuna s tim da je 

2022. godine potrošeno 80 000 litara lož ulja manje, na način da se štedjelo gašenjem grijanja od 22 

sata navečer do 10 sati ujutro. Cijene komunalnih usluga su porasle za 200.000,00 kuna te je razlika 

nastala uslijed porasta rashoda po zaposlenima što sve vodi do iznosa od 1.986.000,00 kuna. 

Ostali dio manjka je nastao uslijed energetske obnove, gdje je Dom imao trošak po istoj, a nije 

bio prihodovan od Fonda za zaštitu okoliša. 

Dom je u prvih šest mjeseci prihodovao 7,2 mil. kuna, što znači da bi do kraja godine mogao 

ostvariti 14,5 mil. kuna. Za vrijeme bivše uprave Doma dva puta je dolazilo do poskupljenja cijene 

smještaja, ukupno 20% i lako je na taj način imati pozitivne financijske rezultate. Unatoč tom 

poskupljenju 2018. godine prihodi od korisnika su iznosili 12 mil. kuna, 2019. godine 12,4 mil. kuna, 

2020. godine 13,4 mil. kuna, a 2021. godine su iznosili 12,6 mil. kuna, dok je Dom cijelo to vrijeme 

mogao ostvarivati 14,5 mil. kuna prihoda. 

Također je porasla i cijena rada tako da su decentralizirana sredstva u iznosu od 6,5 mil. kuna 

ista 2017. godine kao i 2022. godine kada su nastala poskupljenja. 

Nakon iznijetog obrazloženja Predsjednik Skupštine je otvorio raspravu. U raspravi su 

sudjelovali D. Milinović u ime Kluba stranke LiPO, Župan, I. Bižanović, M. Mataija, Predsjednik 

Skupštine, Zamjenica župana J. O. Brkljačić, S. Rukavina, D. Tušak, Z. Fumić, ravnateljica Zavoda za 

hitnu medicinu M. Brmbolić i ravnateljica Doma za starije osobe I. Stilinović. 

D. Milinović je u ime Kluba stranke LiPO istakao da će prozvati D. Tušaka jer je 

problematizirao rad bivšeg ravnatelja Doma. Spomenuo je primjer svoga prijatelja koji je vodio 

jednu Poslovnu banku u Zagrebu te je sklopio sporazumni raskid s istom. Na pitanje što je bilo 

odgovorio je da je dobro i prošao. Banka daje sporazumni raskid kada nešto pogriješiš da sačuva 

svoju reputaciju i da se ne ide na sud. 

Ravnateljica nema pojma o vođenju Doma, govori o nepopunjenosti kapaciteta, a u Izvješću 

napominje da je bilo velikih problema zbog COVID krize, kao da to nije bila prepreka za vrijeme 

bivšeg ravnatelja I. Bronzovića. Govorilo se i da je bilo puno kriminala pa i ovom prilikom poziva 

DORH i pita se gdje su uhićenja. Govorilo se i na Skupštini o raznim nezakonitim radnjama, a 

jedina nezakonita radnja koju zna je kršenje Zakona o javnoj nabavi, budući je INA-in račun bio 

blokiran pa se gorivo uzimalo od drugog dobavljača. Bivši ravnatelj je dug sa 3,5 mil. kuna smanjio 

na 1,5 mil. kuna i onda je došla COVID kriza. Ostavio je nepodmirenih obveza u iznosu od 5,6 mil. 

kuna, a sada one iznose 11 mil. kuna. Ukupne obveze u 2022. godini porasle su za 3,5 mil. kuna. 

Što se tiče štednje jedan prijatelj mu je rekao da mu je mama u Domu i da se tri dana ne može 

okupati jer nema grijanja ni tople vode. To više nije Dom za starije i nemoćne već Dom horrora. 

Predložio je Županijskoj skupštini da organizira povjerenstvo u kojem bi bila tri člana pozicije i 

dva opozicije i koje bi ustanovilo stvarno stanje. 
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Primio je poruke u kojima se navodi da se korisnicima obraća riječima poput: „P.... ti materina 

sada ćeš se sam kupati“. Sedam sestara je otišlo zbog međuljudskih odnosa, a u Opću bolnicu 

korisnici Doma dolaze u ranama. 

U porukama piše i da je jednoj korisnici nestalo 1000,00 kuna i kaže joj se ako to izađe u javnost 

da će nastradati. Napomenuo je da sve to govori s malom zadrškom i da mora još provjeriti da mu 

slučajno netko ne podvaljuje. Župan bi to morao znati jer je dobio informaciju da su bili kod njega, 

kod predsjednice Upravnog vijeća Doma A. Pašalić i kod D. Banića te čak da su i pustili snimku 

ovoga što govori. 

Sa korisnicima se govori i na ovaj način: „Boli me k.... hoćeš li ti piti jogurt, a vidjet ćeš tko sam 

ja, ne bojim se ja ni Petrya, ni Plenkovića ni Milinovića, vidjet ćeš tko stoji iza mene.“ 

Ravnateljica Doma zna sve o tome i šuti, što znači da snosi kaznenu odgovornost za ovakvu 

tragediju te je još jednom istakao da s malom dozom opreza govori o ovome. Ravnateljica je rekla i 

da joj je Župan rekao da uzme naftu mimo ugovora, Župan je rekao da nije i vjeruje mu jer ako imaš 

ugovor s INA-om onda nema kupovanja nafte od nekog drugog. 

Nedospjele obveze na kraju izvještajnog razdoblja iznose 3,8 mil. kuna, a dospjele gotovo 7 mil. 

kuna. To je nova uprava i ravnateljica, koja je u svom prvom javnom istupu rekla da je on, dok je bio 

Župan, loše vodio i nadgledao Dom. To ne radi Župan i na taj način sadašnjeg Župana gura u vatru 

da je kriv za sve što se dešava u Domu, a nije. 

Župan je istakao da nikada nije čuo za nikakave snimke niti dobio informacije da postoje. 

Naslijeđeno stanje je takvo i problem financiranja prihodovne i rashodovne strane definitivno 

postoji. Ništa nije razlog da postoje takvi međuljudski odnosi unutar Doma ako je to istina. 

Pokrenuta je revizija poslovanja i zatražio je u ime Županije kao osnivača da se ista dostavi 

Upravnom vijeću Doma. 

Što se tiče povjerenstva o kojem je govorio D. Milinović, zamolio je županijske institucije da 

vide na koji način postoji mogućnost da se ono i osnuje te da se utvrdi financijsko stanje kao i skrb o 

štićenicima. Svima nam je u interesu da Dom funkcionira i da opstane i nikakve nepravilnosti se ne 

smiju gurati pod tepih. 

D. Milinović je dodao da su ovo ozbiljne optužbe i bilo bi dobro da zajedno zauzmu stav i 

zahvalio se Županu što je podržao njegov prijedlog za osnivanje povjerenstva. 

Po njegovim saznanjima jedna korisnica se žalila da su joj nestali novci s računa te je osoba koju 

je zamolila da joj podigne novac rekla da će joj „odletit glava“. 

To je kazneno djelo za koje ravnateljica zna i šuti. Čudno je da sedam sestara ode iz Doma od 

kojih su tri i sada bez posla, neće da rade jer ne mogu trpjeti teror koji se tamo dešava. 

Što se tiče zdravstvenih ustanova, ravnatelji posluju u teškim i zahtjevnim vemenima i smatra 

da korektno obavljaju svoj posao. Uvijek je zdravstvo opterećenje i Županiji i Državi, govori se da će 

OB Gospić pripasti pod Državu, možda će se tu nešto promijeniti premda su svi KBC-i pod 

Državom i s njima imamo najviše problema. Stranka LIPO će podržati izvješća zdravstvenih 

ustanova.  

I. Bižanović je istakao da dobro prati život umirovljenika i u svakodnevnom je kontaktu i u 

obilasku i nema nikakvih saznanja o ovome što je iznio D. Milinović. Ako je istina to je prestrašno.  

Ima informaciju od jučer, budući su pojedini članovi stranke zbrinuti u Domu i oni ne mogu 

nahvaliti uslugu u Domu, najviše u Otočcu, zatim u Udbini pa u Gospiću. Ljudi imaju kompletnu 

njegu i skrb i zato ga je ovo šokiralo. Ako D. Milinović ima tu snimku dužan ju je prijaviti. Do njega 

kao predsjednika HSU i Odbora za zdravstvo i socijalnu skrb to nije došlo, kao ni do ostalih članova 

Skupštine. Da je reagirali bi isti čas. 

Pohvalio je sve zdravstvene ustanove od domova zdravlja, hitnog bolničkog prijema sa čijim su 

radom ljudi prezadovoljni jer čim dođu imaju kompletnu obradu, čak im se ustanove zdravstvene 

poteškoće za koje nisu ni znali. Zato je nemoguće da u današnje vrijeme ljudi pate u ranama i još je 

jednom zamolio D. Milinovića da provjeri te informacije koje je dobio. Smatra da su lažne jer da su 

istinite osoba koja mu ih je poslala odgovorila bi na poziv ili SMS. Bit će mu drago sudjelovati u 
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najavljenom povjerenstvu i mišljenja je da će naići samo na sitne nepravilnosti, a ne na takve stvari 

kao što su rane i sve navedeno.  

Što se tiče odlazaka iz Doma, ljudi odlaze, traže bolja radna mjesta, plaću i uvjete, ali zato ljudi i 

dolaze. Imamo i kadra kojeg nikako ne možemo popuniti, zdravstvene ustanove raspisuju natječaje 

po nekoliko puta i nitko se ne javlja.  

M. Mataija je istakao da je prije četiri godine došao s istim dokumentom za vrijeme Župana D. 

Milinovića i priča je i sada ista, samo su iznosi bili drugačiji. Upozorio je na cijene smještaja koje 

plaća Država, da je to neodrživo i da treba reagirati prema Ministarstvu. Nije poduzeto ništa. 

Nije trebalo biti veliki vizionar ni ekonomist da se tada predvidi da će iduće godine dug biti 

veći za 2 ili 3 mil. kuna i tako smo i nastavili da bi danas došli do duga od 10-ak mil. kuna. Možemo 

raspravljati o Domu na više načina, D. Milinović je govorio o kvaliteti usluge. Sedam sestara je otišlo 

i jasno je da ta kvaliteta ne može biti na onoj razini na kojoj je bila. Rad Skupštine po ovoj točki 

danas prate ne samo zaposlenici Doma, koji svaki dan strahuju hoće li dobiti plaću, nego i oni koji 

potražuju svoja sredstva, koji se teško nose s tim i isto imaju svoje probleme i svoje obveze. 

Kada ova rasprava i sjednica završe i dalje nemamo rješenja. Kod govorimo o povjerenstvu, ona 

su izmišljena da ništa ne riješe, bez ikakvog omalovažavanja. 

Tada je predložio da svi zajedno poslije sjednice Skupštine prošetaju do Doma i da se sami 

nenajavljeno uvjere kakva je kvaliteta tamo. U ovom trenutku ne postoji menadžer u Hrvatskoj koji 

može riješiti situaciju i uspješno voditi Dom, sustav je takav da gomila gubitak i nitko ga ne može 

zaustaviti. Nekada je najbolje ne imati upravljačka prava, u ovom slučaju najbolje bi bilo 

upravljačka prava darovati Državi. Netko mora osigurati 10 mil. kuna da se situacija riješi, drugog 

rješenja nema. Pretpostavlja da ta sredstva u proračunu nemamo te je potpuno nebitno hoće li 

Skupština usvojiti ovo Izvješće ili neće. 

U Domu nedostaje sedam sestara, a uskoro će i kućnih majstora i ostalih zanimanja. Sustav je u 

potpunosti propao i treba ga resetirati, a to se može učiniti samo sredstvima. Naš zadatak je da se 

nađe rješenje, osnosno 10 mil. kuna, a nikakva povjerenstva. Ova agonija traje godinama i nema više 

prostora za nikakve uštede. 

Predsjednik Skupštine je istakao kako povjerenstvo neće služiti tome da se nađe financijsko 

rješenje već da ispita jesu li istinite  informacije o lošim međuljudskim odnosima i ponašanju prema 

štićenicima i mišljenja je da povjerenstvo to može utvrditi. Siguran je da Župan radi sve što je u 

njegovoj moći da se pokuša pomoći Domu u rješavanju financijskih problema. 

Zamjenica župana J. O. Brkljačić je istakla da intenzivno rade po ovom pitanju, svjesni su 

činjenica i financijskih poteškoća u kojima se nalazi Dom. U nekoliko navrata bili su na sastancima 

sa resornim ministarstvom i Ministarstvom financija. Kao što je rekao i M. Mataija premala je cijena 

smještaja korisnika preko Centra za socijalnu skrb. Detektirali su taj problem i intentivno rade i 

razgovaraju da se taj iznos poveća. Nedavno je formirana međuresorna skupina sa nadležnim 

ministarstvima u što je uključena i Županija kako bi se taj iznos promijenio i u budućnosti došlo do 

pomaka. Mišljenja je da bi se kroz određeno razdoblje i uz raznorazne uštede te brojke mogle 

sanirati. 

Što se tiče djelatnika, Dom ima tri ispostave tako da se nedostatak medicinskih sestara rješava 

mijenjanjem trenutno zaposlenih na te tri lokacije. 

S. Rukavina je istakla da ne postoji ništa što se ne može riješiti, samo je pitanje je li to rješenje 

prihvatljivo i koja je njegova cijena. Premijer može zajedno sa ministrom financija riješiti ovu 

situaciju i ne bi bilo prvi put da se donese odluka o sanaciji, imenuje sanacijsko vijeće i upravitelj da 

se pokrije postojeći dug i da se krene ispočetka. Tako se situacija prije šest ili sedam godina 

privremeno riješila sa Domom zdravlja u Gospiću, premda nisu svi bili sretni. To je rješenje koje će 

omogućiti da se postojeći dug riješi na način, ako ćemo reći da su proračunska sredstva koja su 

dolazila bila nedovoljna, onda će onaj tko je sudjelovao u generiranju duga i pokriti ga. 

Druga stvar je da bi bez obzira hoće li se, kad se i ako se Županija kao osnivač odluči na tu 

nesretnu mogućnost koja postoji za saniranje duga, voljela da Skupština formira zaključak da se 
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pozove državna revizija koja može napraviti reviziju učinkovitosti poslovanja. Državna revizija i 

njezine revizije učinkovitosti su nešto najbolje što RH trenutno ima. To nije nikakav progon ili 

kazna, to je tijelo koje redovno dolazi u Županiju i radilo je uobičajene revizije i revizije 

učinkovitosti. Revizija učinkovitosti bi utvrdila jesu li svi procesi koji se provode dovoljno 

učinkoviti, mogu li se poboljšati i nakon što se revizija napravi, nakon što se oni koji sudjeluju u 

radu očituju o prijedlozima ili zamjerkama, ona to i prati. Na taj način ćemo izbjeći političku 

ostrašćenost, budući vidimo da neki članovi Skupštine smatraju i prije imenovanja povjerenstva da 

se radi o nekakvim bezveznim stvarima. Na taj način bi se taj financijski dio pregledao na najbolji 

mogući način u interesu svih građana. 

Što se tiče samog povjerenstva, ono bi bilo više zaduženo za neke druge stvari, ali po njenom 

mišljenju financijski i operativni dio trebamo prepustiti onima koji su za to stručni i plaćeni. 

Na kraju je zamolila Predsjednika Skupštine da zajedno sa stručnim službama Skupština 

formira taj zaključak i da ga jednoglasno donese. 

D. Tušak je istakao da ga je D. Milinović prozvao da je kumovao početku smjene bivšeg 

ravnatelja, a samo je iz svog poduzetničkog sektora gledao financijske podatke i to su stvari koje 

zna. Ono što je vidio po njemu je bilo alarmantno. U svom poslovanju i političkom djelovanju 

pokušava ukazivati na odgovornost svih nas, tako da je odgovornost ravnatelja za poslovanje 

ustanove kojom rukovodi. Slaže se da Župan ne nadgleda rad ravnatelja nego imenuje Upravno 

vijeće koje mora biti odgovorno i nadgledati rad ravnatelja. Isto tako se slaže i sa M. Mataijom da 

nema potrebe za nekakvim povjerenstvima. Upravno vijeće je to koje bi trebalo biti odgovorno, ne 

samo za financijsko djelovanje, nego za sve što se dogodi, a nije u skladu sa moralnom i kaznenom 

odgovornošću. Smatra da Župan može naložiti Upravnom vijeću da to sve ispita. 

Što se tiče zdravstvenih ustanova, turbulentna su vremena u zdravstvu i budući ne dolazi iz tog 

sektora sve infromacije koje ima su iz onoga što je dobio u materijalima. Nema ništa osobno protiv 

niti jednog ravnatelja ustanova koje lagano ili malo više idu u minus u odnosu na prošlu godinu. 

Njegov osobni stav je da bude protiv izvješća ustanova koje gomilaju dodatne negativne 

rezultate i to nije njegov stav prema ravnateljima nego želi reći da svi u sustavu od ravnatelja, 

upravnih vijeća, odjela za zdravstvo i Župana trebaju pokušati uložiti dodatni trud da se taj kotač 

koji ide nizbrdo okrene. Kao što se navedeni ravnatelji trude, tako se trudi i ravnateljica Doma za 

starije osobe protiv čijeg izvješća će također glasati. 

Z. Fumić je istakao da potpisuje sve što je rekao M. Mataija u svezi Doma za starije osobe. Što se 

tiče Zavoda za hitnu medicinu podupire financijsko stanje, međutim i prije četiri godine je govorio o 

tome kako je neprihvatljivo da Brinje nema hitni tim. Na području Županije imamo 40 timova, a 

Otočac ima 5 timova koji pokrivaju Brinje, Vrhovine i Otočac, što je ujedno i najveća površina. Brinje 

je Općina sa 358 km2 i dok hitna dođe iz Otočca već je prekasno. U prstenu oko Gospića imamo 20 

timova, 10 timova Gospić, a po 5 Lovinac i Karlobag. 

Zna da je teško dobiti novi tim i da se Župan jako bori za to, međutim ne može prihvatiti da se 

u četiri godine nešto nije moglo napraviti u svezi spomenutog rasporeda. 

Ravnateljica Zavoda za hitnu medicinu M. Brmbolić je istakla da Zavod za hitnu medicinu 

obavlja djelatnost sukladno Mreži hitne medicine. Mrežu hitne medicine donosi ministar zdravstva 

na prijedlog Hrvatskog zavoda za hitnu medicinu. 

Počevši od bivše ravnateljice Zavoda E. Dragičević, stalno se ukazivalo na taj problem da bi 

promreženost naše Županije sa timovima hitne mogla biti još bolja. Tu inicijativu nastavljaju, 

osobito za područje Brinja, Otočca i Vrhovina, kako bi tamo uveli još jedan tim hitne. Ove godine su 

rezultati dugogodišnjeg ukazivanja na taj problem napokon urodili plodom i prema informacijama 

koje imaju Mreža hitne medicine, koja će biti donesena do kraja ove godine, uključivat će i jednu 

ispostavu T2 tima u Brinju, čime bi taj problem bio riješen. 

Ravnateljica se na kraju zahvalila bivšem i sadašnjem Županu, načelniku Z. Fumiću i bivšoj 

ravnateljici Zavoda zbog stalnog ukazivanja na taj problem, koji ćemo sada izgleda uspješno riješiti. 
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Župan je naglasio da je T2 tim dugoročni problem Općine Brinje. Osobno je bio uključen u 

lobiranje prema Ministarstvu, u prvom prijedlogu Brinje je bilo izostavljeno te je intervencijom 

prema resornom ministru i kroz službene dopise dobiven novim T2 tim za Općinu Brinje, tako da će 

taj problem biti dugoročno riješen. 

Kada su analizirali financijska sredstva, preko 2 mil. kuna je prošle godine trebalo biti izdvojeno 

iz proračuna, što u tom trenutku nije bilo moguće, međutim lobiranjem i intervencijama uspjeli su 

riješiti taj problem. 

D. Milinović se obratio I. Bižanoviću i istakao kako je dobivene poruke podijelio sa članovima 

Skupštine i medijima te institucije mogu reagirati na to. Nije uskočki pouzdanik da ide cinkati 

nekoga, međutim da zna sigurno, to bi napravio. Sada je i I. Bižanović u istoj situaciji pa može 

reagirati. 

I. Bižanović je istakao kako on nema taj dopis koji ima D. Milinović. 

D. Milinović je dodao da se po porukama koje je dobio da je šest medicinskih sestara otišlo, a 

jedna otvorila dugoročno bolovanje vidi da to piše netko tko zna što se dešava unutar Doma i po 

tome pretpostavlja da tu ima istine. Javno govori o tome kao što je javno govorio i o Lika cestama. 

To je problem ne samo Županije nego cijele Države i samo zrno sumnje ima da to nije istina, iako bi 

bio sretan da nije i da se na takav način ne postupa sa korisnicima Doma. D. Tušak napreduje i 

pomakao se od početka, zanimljiva je njegova rasprava, ne spominje financije i dug Doma koji je 

veći za 100%, a istodobno glasa protiv izvješća zdravstvenih ustanova koje je prije godinu dana za 

veći manjak podržao. Sada glasa protiv svih izvješća, a tada je glasao samo protiv Izvješća Doma za 

starije osobe. 

D. Tušak je istakao kako je prošli put glasao protiv izvješća Doma zdravlja Otočac i Doma za 

starije i nemoćne osobe zato što su po njemu to bila dva najveća gubitnika. Sada je to proširio i glasa 

protiv drugih zdravstvenih ustanova koje su u gubitku, iako nema ništa osobno protiv nikoga. 

Ravnateljica Doma za starije osobe I. Stilinović je, što se tiče Zakona o javnoj nabavi, istakla 

da je prije na Skupštini rečeno od  strane D. Milinovića da je s nekim bila u sobi, zvala Župana koji 

je rekao da može i da je prekršila Zakon o javnoj nabavi, što je neistina. 

Dugovi Doma prema dobavljačima iznose 7 mil. kuna, 1,5 mil. kuna je bilo uknjiženo sa 31.12. 

pa isplaćeno u siječnju. Kada je došla na dužnost ravnateljice dočekala ju je ovrha INA-e i zbog toga 

nije mogla isplatiti božićnice. Trebali su naručiti lož ulje, dobavljač s kojim imaju zaključenu javnu 

nabavu odbija isporuku i zato naziva Ministarstvo gospodarstva Odjel za javnu nabavu i pita ih 

smije li na ponudu naručiti lož ulje, budući imaju ugovor o javnoj nabavi zaključen sa dobavljačem 

koji im je u siječnju pisano odbio dostavu lož ulja. Odgovorili su da može po članku 131. Zakona o 

javnoj nabavi u onoj mjeri u kojoj je to prijeko potrebno iz razloga iznimne žurnosti izazvane 

događajima koje javni naručitelj nije mogao predvidjeti nije moguće se pridržavati odredaba 

propisanih za otvorene ili ograničene postupke ili natjecateljske postupke uz pregovore s time da 

okolnosti na koje se poziva javni naručitelj za iznimne žurnosti ne smiju ni u kojem slučaju biti 

uzrokovane njegovim postupanjem. Nakon toga je posegnula za tri ponude, izabrala najpovoljniju i 

nabavila lož ulje od drugog dobavljača. Pri tome su joj rekli da dođe do sudskog spora niti jedan 

sud je ne bi osudio. 

Kada se govori o horroru, isti je bio za vrijeme bivšeg ravnatelja kada se u Domu korisnici nisu 

njegovali niti dovoljno hranili, a sada su korisnici dobro zbrinuti.  Činjenica je da su u njenom 

mandatu otišle tri medicinske sestre, a ne sedam, imaju zaposlenih šest medicinskih sestara, u 

Otočcu pet i na Udbini tri. Imaju 23 njegovatelja i zahvalila se Zavodu za zapošljavanje koji im je 

platio tri njegovatelja na temelju raspisanog natječaja za dobivanje licence. 

Dom je sada popunjen i jako teško su povratili zainteresiranost korisnika zbog rada bivše 

uprave. Što se tiče krađe novca, osobno je taj slučaj prijavila policiji i takve stvari se više ne 

događaju. 

D. Milinović je naglasio da je ravnateljica naslijedila 5,5 mil. kuna nepodmirenih obveza, koje 

sada iznose 11 mil. kuna. Nikada u povijesti Doma, a bilo je turbulentnih razdoblja, nije bilo da 
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nekoliko dana nema grijanja, tople vode i isplate plaća i to je kršenje zakona. Nije mogla uvaliti 

Župana, što je dobro, pa sada uvaljuje Ministarstvo. Ravnateljica je provela postupak javne nabave i 

kaže kada se iz opravdanih razloga ne može poslovati i da može uzeti od nekoga drugog. To je 

istina jer je INA-i dugovala sredstva i dok ih ne podmiri nije bilo isporuke. Radi se o kršenju zakona 

jer je zajedno s drugima potpisala fiskalnu odgovornost. To ne može raditi jer je imala Zakon o 

javnoj nabavi i to ne spada u bagatelnu nabavu. 

Nakon rasprave Predsjednik Skupštine je dao 2. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
Županijska skupština je s 22 glasa «za» i 1 glasom «protiv» donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju  

Opće bolnice Gospić za 2022. godinu 

 

Predsjednik Skupštine je zatim dao 3. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
Županijska skupština je s 22 glasa «za» i 1 glasom «protiv» donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju  

Doma zdravlja Gospić za 2022. godinu 

 

Predsjednik Skupštine je zatim dao 4. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
Županijska skupština je s 22 glasa «za» i 1 glasom «protiv» donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju  

Doma zdravlja Otočac za 2022. godinu 

 

Predsjednik Skupštine je zatim dao 5. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
Županijska skupština je s 22 glasa «za» i 1 glasom «protiv» donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju  

Doma zdravlja Senj za 2022. godinu 

 

Predsjednik Skupštine je zatim dao 6. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
Županijska skupština je s 22 glasa «za» i 1 glasom «protiv» donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju  

Doma zdravlja dr. Ivan Pehovac Novalja za 2022. godinu 

 

Predsjednik Skupštine je zatim dao 7. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
Županijska skupština je jednoglssno, s 23 glasa «za» donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju  

Doma zdravlja Korenica za 2022. godinu 

 

Predsjednik Skupštine je zatim dao 8. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
Županijska skupština je jednoglasno, s 23 glasa «za» donijela 
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Z A K L J U Č A K 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju  

Zavoda za javno zdravstvo Ličko-senjske županije za 2022. godinu 

 

Predsjednik Skupštine je zatim dao 9. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
Županijska skupština je jednoglasno, s 23 glasa «za» donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju  

Zavoda za hitnu medicinu Ličko-senjske županije za 2022. godinu 

 

Predsjednik Skupštine je zatim dao 10. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
Županijska skupština je s 15 glasova «za» i 8 «protiv» donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju 

 Doma za starije osobe Ličko-senjske županije za 2022. godinu 
 

Zaključci se prilažu Zapisniku i njegov su sastavni dio. 

 

AD/11  Donošenje Zaključka po Izvješću o radu Povjerenstva za zaštitu prava pacijenata Ličko-

senjske županije za 2022. godinu 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Proračun i  financije i  

Odbor za zdravstvo i socijalnu skrb. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 

predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 11. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
Županijska skupština je jednoglasno, s 23 glasa «za» donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o prihvaćanju Izvješća o radu Povjerenstva za zaštitu prava pacijenata  

Ličko-senjske županije za 2022. godinu 
 

 Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD/12  Donošenje Zaključka po Izvješću Uprave o stanju i poslovanju trgovačkog društva Lika 

ceste d.o.o. Gospić za 2022. godinu 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Proračun i  financije,   

Odbor za gospodarska pitanja i Odbor za poljoprivredu, šumarstvo i vodno gospodarstvo. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 

predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 12. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
Županijska skupština je jednoglasno, s 23 glasa «za» donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o prihvaćanju Izvješća Uprave o stanju i poslovanju trgovačkog društva 

Lika ceste d.o.o. Gospić za 2022. godinu 
 

Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
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AD/13  Donošenje Zaključka po Izvješću Zajednice sportova Ličko-senjske županije o izvršenju 

Programa javnih potreba u sportu za 2022. godinu 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Proračun i  financije i 

Odbor za prosvjetu, kulturu, znanost i sport. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 

predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 13. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
Županijska skupština je jednoglasno, s 23 glasa «za» donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o prihvaćanju Izvješća Zajednice sportova Ličko-senjske županije  

o izvršenju Programa javnih potreba u sportu za 2022. godinu 
 

Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD/14  Donošenje Zaključka po Izvješću o stanju vatrogastva i zaštite od požara na području 

Ličko-senjske županije za 2022. godinu 

AD/15  Donošenje Provedbenog plana unapređenja zaštite od požara za područje Ličko-senjske 

županije za 2023. godinu 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalima su raspravljali Odbor za gospodarska pitanja i 

Odbor za poljoprivredu, šumarstvo i vodno gospodarstvo 

Obrazloženje je dao Zvonimir Lončarić, zapovjednik Vatrogasne postrojbe Ličko-senjske 

županije. Istakao je da u Provedbenom planu imaju malu ispravku, a odnosi se na točku 1. pod 

organizacijske mjere u podtočki b. u središnjem i ostalim dobrovoljnim vatrogasnim društvima. 

Vatrogasna dobrovoljna društva su kategorizirana kao središnja i kao ostala. Ovaj podatak se 

odnosi i na ostala vatrogasna društva, a sve ostalo u Provedbenom planu ostaje isto. 

Naša Županija je podijeljena u pet požarnih područja. U 2022. godini imali su zaposlenog 61 

profesionalnog vatrogasca u tri javne vatrogasne postrojbe, od čega je njih 10 u DVD-ima. 

Što se tiče vatrogasnih domova, nisu zadovoljni sa situacijom u Korenici, Senju i Gospiću. Tamo 

se jedan dobar dio vatrogasne tehnike ne može garažirati i intentivno se radi na tome da se ti 

problemi riješe kroz financiranje iz europskih fondova. 

U 2022. godini imali su 96 vatrogasnih vozila. Aplikacije Hrvatske vatrogasne zajednice koriste 

se preko Županijskog vatrogasnog operativnog centra – ŽVOC-a. Protekle godine su imali 22 

sezonska vatrogasca, što je malo i ostali sezonski poslovi su daleko bolje plaćeni nego sezonski 

posao vatrogasca. 

Od 2013. do 2022. godine osposobljeno je 630 vatrogasaca, od toga 14 u 2022. godini te 19 

vatrogasaca za vozače C kategorije. Protekle godine je odrađeno 938 događaja u odnosu na 710 

događaja 2021. godine, što je povećanje od 32,11%. Opožarenih područja u odnosu na 2021. godinu 

je daleko više, 8497 ha u odnosu na 2846 ha u 2021. godini. Zračne snage su angažirane 13 puta i to 

u Velikoj plani, Lipovom polju, Svetom Roku, Rizvanuši i Baškim Oštarijama. 

Nakon iznijetog obrazloženja Predsjednik Skupštine je otvorio raspravu. 

Rasprave nije bilo pa je dao 14. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
Županijska skupština je jednoglasno, s 23 glasa «za» donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o o prihvaćanju Izvješća o stanju vatrogastva i zaštite od požara na području 

Ličko-senjske županije za 2022. godinu 
 
Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
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Predsjednik Skupštine je zatim dao 15. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
Županijska skupština je jednoglasno, s 23 glasa «za» donijela 

 
P RO V E D B E N I   P L A N 

unapređenja zaštite od požara za područje Ličko-senjske županije za 2023. godinu 
 

Provedbeni plan se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 

AD/16 Donošenje Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Ličko – senjske županije za 

razdoblje od  01.01. – 31. 12. 2022. godine  
 
 Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu je raspravljao Odbor za Proračun i financije. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 

predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 16. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
Županijska skupština je jednoglasno, s 23 glasa «za» donijela 

 
G O D I Š N J I   I Z V J E Š T A J  

o izvršenju Proračuna Ličko – senjske županije  za razdoblje od  01.01. – 31. 12. 2022. godine 
 

Godišnji izvještaj se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD/17 Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Godišnji izvještaj o izvršenju financijskog 

plana Županijske uprave za ceste Ličko-senjske županije za razdoblje od 1.1. – 31.12. 2022. 

godine 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu je raspravljao Odbor za Proračun i financije. 
Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki 

Rasprave nije bilo pa je dao 17. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

Županijska skupština je jednoglasno, s 23 glasa «za» donijela 
 

Z A K L J U Č A K 
o davanju suglasnosti na Godišnji izvještaj o izvršenju financijskog plana Županijske uprave 

za ceste Ličko-senjske županije za razdoblje od 1.1. – 31.12. 2022. godine 
 

Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD/18   Donošenje II. Izmjena i dopuna Proračuna Ličko-senjske županije za 2023. godinu 
 
AD/19 Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o izvršavanju Proračuna Ličko-senjske     

 županije  za 2023. godinu  
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalima je raspravljao Odbor za Proračun i financije a o 
točki 19. i Odbor za Statut, Poslovnik i propise. 

U odnosu na tekst koji je dostavljen u materijalima za točku 18. za sjednicu Skupštine dostavljen 
je Amandman Župana. 

Obrazloženje je dala Mira Jurišić, pročelnica Upravnog odjela za proračun, financije i javnu 
nabavu. Istakla je da smo u petom mjesecu imali prvi rebalans kada smo donijeli Odluku o 
raspodjeli rezulatata Županijskog proračuna, a ovim drugim rebalansom napravljena je 
preraspodjela sredstava zbog projekata koji su u međuvremenu odobreni i koji se planiraju prijaviti 
i realizirati do kraja godine. 
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Konsolidirani proračun je povećan za 5,7%, odnosno za 3,8 mil. eura. Najveći dio se odnosi na 
odobrene projekte za izradu projektne dokumentacije za Gimnaziju i Strukovnu školu Gospić, 
Osnovnu školu Otočac, Opću bolnicu Gospić i projekt Županije Digitalna županija za poslovne 
korisnike. 

Pripremljena je projektna dokumentacija za projekte koje planiramo prijaviti na otvorene 
natječaje – osnivanje i opremanje Centra za mlade Ličko-senjske županije, uređenje podrumskih 
prostora poslovne zgrade u Ličko-senjskoj županiji i uređenje i opremanje prostora Razvojnog 
centra Ličko-senjske županije. Ovim rebalansom namirena su i preraspodijeljena sredstva za naše 
proračunske korisnike u ovim projektima koji su odobreni ili se planiraju prijaviti sa 15% učešća 
koje je bilo potrebno osigurati da se zatvori financijska konstrukcija i da se isti mogu provesti. 

Nakon iznijetog obrazloženja Predsjednik Skupštine je otvorio raspravu. 
U raspravi su sudjelovali D. Milinović u ime Kluba stranke LiPO, I. Radošević, S. Rukavina, D. 

Tušak i Župan. 
D. Milinović je u ime Kluba stranke LiPO istakao da će biti protiv rebalansa Proračuna, budući je 

to politički dokument, međutim kada su god bili protiv to su i objasnili. 
Kod donošenja proračuna bili su protiv zbog toga jer su naveli da ćemo vrlo brzo imati prve 

Izmjene koje su i bile, a nakon njih i druge jer se loše planiralo i s druge strane uključeni su neki 
projekti za koje se unaprijed znalo da neće proći. Ukupni rashodi u odnosu na predloženi proračun  
narasli su sa 16,1 mil. kuna na 18,4 mil. kuna. Za one poduzetnike koji su imali problema uvijek se 
ide u racionalizaciju i smanjenje troškova, da bi se preživjelo u izazovnim vremenima. 

Rashodi za zaposlene bili su planirani u iznosu od 35,6 mil. kuna, prvim rebalansom su narasli 
na 36,2 mil. kuna, a sada iznose 37,8 mil. kuna. Dolazimo i do toga da se izdvaja 2,2 mil eura više za 
zaposlene. Izvorni prihodi od općih poreza iznose 37 mil. kuna sa razine poreznih prihoda koje 
najteže plaćaju poduzetnici, ali i svi mi koji radimo u ovom ili onom sustavu. Za 15 mil. kuna se 
povećavaju rashodi u odnosu na planirani proračun. 

Pomoć iz državnog proračuna ostaje na razini prethodno predloženog proračuna, odnosno nula 
kuna. Kao što su i govorili, bez obzira na poznanstvo predsjednika Vlade  i Župana ni Vlada ne 
može dati novce na lijepe oči, nego za predložene projekte. Iz državnog proračuna rebalans je 
izvršen sukladno odlukom Ministarstva i rezultatima javnih natječaja u postupku za prijavu 
projekata iz Ličko-senjske županije. Predloženi su projekti u iznosu od 1,5 mil. kuna, Ministarstvo ih 
je odbilo i zato između ostaloga imamo ovaj rebalans. 

Stranka LiPO ne može podržati ovaj rebalans zbog povećanja rashoda za zaposlene i zato što 
projekti koji su obećani nisu izvršeni. Pokojni N. Valentić je kao premijer rekao da trebaš znati pasti 
u kaznenom prostoru da bi sudac svirao penal, tako se moraju znati napraviti projekti, a onda 
lobirati, budući se lobiranjem bez projekata ne mogu dobiti novci. 

Župan se zahvalio D. Milinoviću jer je glasao protiv proračuna, a sada je podržao izvršenje 
Proračuna, tako da su mu izjave kontradiktorne. Što se tiče povećanja broja zaposlenih, devet 
zaposlenika je zaposleno na određeno radno vrijeme uz 100% subvencioniranja plaće i obveza od 
strane HEP-a, koji rade u imovinsko-pravnoj službi na izvlaštenju zemljišta. 

Što se tiče povećanja sredstava za plaće, sretni su da se nakon desetak godina zaposlenicima 
Županije povećala plaća za minimalnih 10%. Imamo projekte koji su prikazani i koji se financiraju iz 
projekta Jadranske regije gdje su Splitsko-dalmatinska i Ličko-senjska županija zajednički aplicirale 
prema projektu u vrijednosti cca 3 mil. eura, od čega je za uređenje Centra za nadarene učenike 
odobreno oko 9 mil. kuna i ta sredstva će nam biti vraćena. 

Nikada više projekata nije aplicirano prema resornim ministarstvima i povučeno više novaca. 
Sutra će ministar regionalnog razvoja i fondova EU doći u Gospić potpisati 11 projekata plus 4 od 
ranije za koje je potrebna suglasnost Skupštine. To su Obrazovanje jednakih mogućnosti vrijednosti 
6.500,00 eura, obnova zgrade u Lovincu za pokretanje ljekarničke djelatnosti 55.000,00 eura, 
rekonstrukcija vodovoda na području Općine Vrhovine 38.000,00 eura, sanacija nerazvrstanih cesta 
na području Općine Brinje 34.000,00 eura, sanacija nerazvrstanih cesta na području Dnopolja, 
Općina Donji Lapac 25.000,00 eura, obnova cesta na području Općine Lovinac 25.000,00 eura, 
izgradnja skloništa za napuštene životinje u Gradu Otočcu 30.000,00 eura, izgradnja parkirališta u 
Općini Perušić 27.000,00 eura, izrada projektno-tehničke dokumenatcije za Gimnaziju i Strukovnu 
školu Gospić 64.500,00 eura, izgradnja građevine javne i društvene namjere, koja uključuje 
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zdravstvenu ustanovu i podzemnu garažu 246.000,00 eura, usluge izrade projektno-tehničke 
dokumentacije za izgradnju biciklističke infrastrukture na području Grada Gospića 137.000,00 eura, 
planinski centar „Bijeli potoci“ 85.900,00 eura, priprema projektno-tehničke dokumentacije za 
izgradnju i opremanje Centra za zaštitu i spašavanje Grada Gospića 96.000,00 eura, ugovor za 
izradu projektno-tehničke dokumentacije za nadogradnju Osnovne škole u Otočcu 107.000,00 eura, 
energetska učinkovitost javne infrastrukture u Općini Lovinac 60.900,00 eura i Digitalna županija za 
poslovne subjekte 82.000,00 eura. Potpisani su ugovori za projekte vrijedne preko 630.000,00 eura. 

Prošli tjedan su dobili informaciju da je za uređenje Parka književnika na području Grada Senja 
odobreno 350.000,00 eura i 31. srpnja je zadnji datum za predaju programa i alokaciju na sredstva iz 
Programa Lika. 

I. Radošević je istakao da želi aplicirati D. Milinoviću i zahvalio se klubovima vijećnika koji su 
prepoznali ove projekte i podržati će ovaj rebalans. Zadnjih nekoliko sjednica D. Milinović je 
govorio da nema projekata, zatim je na aktualnom satu kritizirao neke projekte, a sada i projekte 
koje je naveo Župan. Pita se postoji li bilo što po pitanju projekata u mandatu aktualnog Župana i 
Skupštine da bi pohvalio ili baš sve kritizira? 

S. Rukavina je istakla da će biti suzdražana vezano uz ove izmjene Proračuna. Projekti o kojima 
je Župan govorio su vrijednosti jedne kuće na moru bez bazena. 

Župan je dodao da se ta sredstva odnose samo na dokumentaciju. 
S. Rukavina smatra da bi jedna županij morala moći sama financirati te sredstva, a one županije 

koje su hendikepirane, poput Sisačko-moslovačke, pustiti da uzmu ova sredstva. Tako bi bilo da 
smo solidarni i da imamo empatiju jedni za druge. 

Postoji projekt koji će sigurno podržati kada dođe do toga, a to je Centar za krške pašnjake za 
autohtone pasmine. Nada se da su svi vijećnici, pogotovi oni koji su na vlasti u Gradu Gospiću, 
svjesni da je to projekt za idućih sto godina, i to ne samo za Ličko-senjsku županiju, nego i za cijelu 
RH, budući nema više povećanja stada osim autohtonih pasmina. 

D. Tušak je istakao da trebamo uzeti sve što je ponuđeno, pogotovo jer je to dobar način da se 
najprije dobiju sredstva za projektiranje, a zatim i podrška Države. Birali su nas ljudi iz Ličko-
senjske županije, a ne iz Petrinje, Siska ili drugdje. Uz družno poštovanje imaju ljude koji ih trebaju 
zastupati i koji se trebaju boriti za njih, a mi to trebamo činiti za naš kraj. 

S. Rukavina je istakla, što se tiče projekata i prijateljstva, da se na muci poznaju junaci, a u gužvi 
ostaješ bez dugmeta na kaputu. 

D. Milinović je aplicirao I. Radoševiću koji toliko dugo živi u demokraciji, a pojma o njoj nema. 
Nije ovdje da hvali, opozicija je za ukazivanje na nešto što ne valja. Za hvaljenje je I. Radošević i to je 
u opisu njegovog radnog mjesta. Tko je ikada čuo da je HDZ, dok je bio u oporbi u Saboru, hvalio 
premijera Z. Milanovića. I. Radošević kaže da Župan ima i dobrih stvari, međutim on je ovdje da 
ukazuje na ono što ne valja. U ovom rebalansu proračuna je puno obećanja i opet ćemo trebati novi 
rebalans. Župan je nabrojao projekte gradonačelnika i načelnika, a ne Županije, dok on govori o 
županijskim projektima. Splitsko-dalmatinska županija je dobila europska sredstva i gradi 
Regionalni centra za obuku vatrogasaca, a mi dobivamo regionalni centar za zatvorenike i to nikada 
neće pohvaliti. Sjećamo se obećanja ministara G. Žalac i H. Horvata o sredstvima u iznosu 800 mil. 
kuna, nema ni njih, a ni novaca. 
  

Potom je Predsjednik Skupštine zaključio raspravu i konstatirao da je amandman Župana 
sastavni dio akta o kojemu se odvojeno ne glasuje pa je dao  18. točku dnevnog reda na glasovanje. 

 
 
 Županijska skupština je sa 17 glasova «za» i 6 glasova «protiv» donijela 

 
 

II.   I Z M J E N E   I   D O P U N E 

Proračuna Ličko-senjske županije za 2023. godinu 
 

II. Izmjene i dopune Proračuna s amandmanom Župana, prilažu se Zapisniku i njegov su 

sastavni dio. 
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Predsjednik Skupštine je zatim dao 19. točku dnevnog reda na glasovanje. 

 
Županijska skupština je sa 17 glasova «za» i 6 glasova «protiv» donijela 

 
O D L U K U 

o izmjeni Odluke o izvršavanju Proračuna Ličko-senjske županije za 2023. godinu 
 

Odluka se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 
AD/20 Donošenje Odluke o izmjenama Odluke o kriterijima i mjerilima za utvrđivanje 

bilančnih prava za financiranje minimalnog financijskog standarda javnih potreba 

osnovnog školstva Ličko-senjske županije u 2023. godini 

AD/21 Donošenje Odluke o izmjenama Odluke o kriterijima i mjerilima za utvrđivanje 

bilančnih prava za financiranje minimalnog financijskog standarda javnih potreba 

srednjih škola i učeničkih domova Ličko-senjske županije u 2023. godini 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalima su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise, Odbor za prosvjetu, kulturu, znanost i sport i Odbor za Proračun i financije. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovim točkama te je otvorio raspravu po 
predmetnim točkama. 

  Rasprave nije bilo pa je dao 20. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

Županijska skupština je jednoglasno, s 21 glasom «za» donijela 
 

O D L U K U 
o izmjenama Odluke o kriterijima i mjerilima za utvrđivanje bilančnih prava  

za financiranje minimalnog financijskog standarda javnih potreba osnovnog školstva  

Ličko-senjske županije u 2023. godini 

 
Predsjednik Skupštine je zatim dao 21. točku dnevnog reda na glasovanje. 

 
Županijska skupština je jednoglasno, s 21 glasom «za» donijela 

 
O D L U K U 

o izmjenama Odluke o kriterijima i mjerilima za utvrđivanje bilančnih prava za 

financiranje minimalnog financijskog standarda javnih potreba srednjih škola i učeničkih 

domova Ličko-senjske županije u 2023. godini 
 

Odluke se prilažu Zapisniku i njegov su sastavni dio. 

 
AD/22 Donošenje Programa javnih potreba u kulturi  Ličko-senjske županije u 2024.  godinu 

 
Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 

propise, Odbor za prosvjetu, kulturu, znanost i sport i Odbor za Proračun i financije. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 

predmetnoj točki. 

  Rasprave nije bilo pa je dao 22. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

Županijska skupština je jednoglasno, s 23 glasa «za» donijela 
 

P R O G R A M 

javnih potreba u kulturi  Ličko-senjske županije u 2024.  godinu 
 

Program se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
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AD/23 Donošenje Izmjene Programa javnih potreba u sportu Ličko-senjske županije za   2023. 

 godinu 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 

propise, Odbor za prosvjetu, kulturu, znanost i sport i Odbor za Proračun i financije. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 

predmetnoj točki. 

  Rasprave nije bilo pa je dao 23. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

Županijska skupština je jednoglasno, s 23 glasa «za» donijela 
 

IZMJENE  PROGRAMA 

javnih potreba u kulturi  Ličko-senjske županije u 2024.  godinu 
 

Izmjene Programa se prilažu Zapisniku i njegov su sastavni dio. 

 

AD/24 Donošenje Odluke o zaduživanju Ličko-senjske županije za predfinanciranje Projekta 

«Jadranski regionalni znanstveni centar za razvoj vještina u području STEM-a, IKT-a, 

poduzetništva i aktivnog građanstva – Jadranski RZC STEM» 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 

propise, Odbor za gospodarska pitanja, Odbor za poljoprivredu, šumarstvo i vodno gospodarstvo i 

Odbor za Proračun i financije. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 

predmetnoj točki. 

  Rasprave nije bilo pa je dao 24. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

 Županijska skupština je jednoglasno, s 23 glasa «za» donijela 
 

O D L U K U 

o zaduživanju Ličko-senjske županije za predfinanciranje Projekta «Jadranski regionalni 

znanstveni centar za razvoj vještina u području STEM-a, IKT-a, poduzetništva i aktivnog 

građanstva – Jadranski RZC STEM» 
 

Odluka se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD/25 Donošenje Odluke o  stipendiranju studenata Ličko-senjske županije 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 

propise, Odbor za gospodarska pitanja, Odbor za prosvjetu, kulturu, znanost i sport i Odbor za 

Proračun i financije.  

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 

predmetnoj točki. 

Župan je kratko dodao da će postojati mogućnost stipendiranja zbirno 17 studenata od strane 

Ličko-senjske županije. Išlo se na diplomske studije, uzeli su podatke od HZZ-a i Odlukom Župana 

stipendirat će se deficitarne struke poput medicine, farmacije, građevine i onih struka za koje budu 

najveće potrebe tržišta rada i ustanova na podučju Županije. 

Predsjednik Skupštine je dao 25. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

Županijska skupština je jednoglasno, s 23 glasa «za» donijela 
 

O D L U K U 

o  stipendiranju studenata Ličko-senjske županije 
 

Odluka se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
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AD/26 Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Lučke uprave Senj 
 
 Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 

propise i Odbor za gospodarska pitanja. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 

predmetnoj točki. 

  Rasprave nije bilo pa je dao 26. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

Županijska skupština je jednoglasno, s 23 glasa «za» donijela 
 

O D L U K U 

o izmjeni Odluke o osnivanju Lučke uprave Senj 
 

Odluka se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD/27  Donošenje Odluke o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja i davanju koncesije na 

pomorskom dobru, u svrhu izgradnje i gospodarskog korištenja luke posebne namjene 

– privezišta u uvali Dražica  (Grad Novalja) 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 

propise i Odbor za poljoprivredu, šumarstvo i vodno gospodarstvo. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 

predmetnoj točki. 

  Rasprave nije bilo pa je dao 27. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

Županijska skupština je jednoglasno, s 22 glasa «za» donijela 
 

O D L U K U 

o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja i davanju koncesije na pomorskom dobru, u svrhu 

izgradnje i gospodarskog korištenja luke posebne namjene – privezišta u uvali Dražica   

(Grad Novalja) 
 

Odluka se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD/28 Donošenje Odluke o pristupanju realizaciji Projekta «Digitalna županija za poslovne 

subjekte – otklanjanje administrativnih prepreka u poslovanju», referentni broj 

C2.1.R2.I1.01.613 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 

propise i Odbor za Proračun i financije. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 

predmetnoj točki. 

  Rasprave nije bilo pa je dao 28. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

Županijska skupština je jednoglasno, s 23 glasa «za» donijela 
 

O D L U K U 

o pristupanju realizaciji Projekta «Digitalna županija za poslovne subjekte – otklanjanje 

administrativnih prepreka u poslovanju», referentni broj C2.1.R2.I1.01.613 
 

Odluka se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
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AD/29 Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o odobrenju realizacije 

projektnog prijedloga «Izgradnja građevine javne namjene, društvene namjena-

zdravstvena i garaža za potrebe bolnice» Referentni broj C2.1.R2.I1.01.120 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 

propise, Odbor za Proračun i financije i Odbor za zdravstvo i socijalnu skrb. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 

predmetnoj točki.  

Rasprave nije bilo pa je dao 29. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
Županijska skupština je jednoglasno, s 23 glasa «za» donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o davanju suglasnosti na Odluku o odobrenju realizacije projektnog prijedloga «Izgradnja 

građevine javne namjene, društvene namjena-zdravstvena i garaža za potrebe bolnice» 

Referentni broj C2.1.R2.I1.01.120 
 

Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD/30  Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o odobrenju realizacije Projekta 

«Izrada projektno-tehničke dokumentacije za energetsku obnovu i rekonstrukciju - 

dogradnju zgrade Osnovne škole Zrinskih i Frankopana Otočac», referentni broj 

C2.1.R2.I1.01.460 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 

propise, Odbor za prosvjetu, kulturu, znanost i sport i Odbor za Proračun i financije. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 

predmetnoj točki.  

Rasprave nije bilo pa je dao 30. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
Županijska skupština je jednoglasno, s 23 glasa «za» donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o davanju suglasnosti na Odluku o odobrenju realizacije Projekta «Izrada projektno-tehničke 

dokumentacije za energetsku obnovu i rekonstrukciju - dogradnju zgrade Osnovne škole 

Zrinskih i Frankopana Otočac», referentni broj C2.1.R2.I1.01.460 
 

Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD/31  Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o pristupanju realizaciji Projekta 

izrade projektne dokumentacije za projekt «Planinski centar „Bijeli Potoci”-Natura 2000 

tematski park» 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 

propise i Odbor za Proračun i financije. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 

predmetnoj točki.  

Rasprave nije bilo pa je dao 31. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
Županijska skupština je jednoglasno, s 23 glasa «za» donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o davanju suglasnosti na Odluku o pristupanju realizaciji Projekta izrade projektne 

dokumentacije za projekt «Planinski centar „Bijeli Potoci”-Natura 2000 tematski park» 
 

Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
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AD/32 Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti Lučkoj upravi Senj za provođenje postupka 

 javne nabave za izvođenje radova na izvanrednom održavanju luke Senj 3. etapa VI faza  
  
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalima su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 

propise, Odbor za  poljoprivredu, šumarstvo i vodno gospodarstvo i Odbor za Proračun i financije. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 

predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 32. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

Županijska skupština je jednoglasno, s 23 glasa «za» donijela 
 

Z A K L J U Č A K 

o davanju suglasnosti Lučkoj upravi Senj za provođenje postupka javne nabave 

za izvođenje radova na izvanrednom održavanju luke Senj 3. etapa VI faza 
 

Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD/33  Donošenje Odluke o uspostavi javne usluge prijevoza putnika u cestovnom prometu na 

području Ličko-senjske županije  
 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalima su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 

propise, Odbor za gospodarska pitanja, Odbor za  poljoprivredu, šumarstvo i vodno gospodarstvo i 

Odbor za Proračun i financije. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 

predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 33. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

Županijska skupština je jednoglasno, s 23 glasa «za» donijela 
 

O D L U K U 

o uspostavi javne usluge prijevoza putnika u cestovnom prometu na području  

Ličko-senjske županije 
 

Odluka se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD/34 Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o spajanju Doma za starije i           

 nemoćne osobe Gospić, Doma za starije i nemoćne osobe Otočac i Doma za starije  i 

 nemoćne osobe Udbina u Dom za starije i nemoćne osobe Ličko-senjske županije 
 
AD/35 Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju Podružnice Dom za 

 starije i nemoćne osobe Ličko-senjske županije u Senju 
 
AD/36 Donošenje Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Statuta Doma za 

 starije osobe Ličko-senjske županije  
 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalima su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise i Odbor za zdravstvo i socijalnu skrb. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s predmetnim točkama te je otvorio raspravu po 
predmetnim točkama. 

Rasprave nije bilo pa je dao pojedinačno točku 34., 35. i 36. dnevnog reda na glasovanje. 
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Županijska skupština je jednoglasno, s 23 glasa «za» donijela 
 

O D L U K U 

o izmjenama i dopunama Odluke o spajanju Doma za starije i nemoćne osobe Gospić, Doma za 

starije i nemoćne osobe Otočac i Doma za starije  i nemoćne osobe Udbina u Dom za starije i 

nemoćne osobe Ličko-senjske županije 
 
 Zatim je dao 35. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

Županijska skupština je jednoglasno, s 23 glasa «za» donijela 
 

O D L U K U 

o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju Podružnice Dom za  starije i nemoćne osobe 

Ličko-senjske županije u Senju 
 

Odluke se prilažu Zapisniku i njegov su sastavni dio. 
 
 
 Zatim je dao 36. točku dnevnog reda na glasovanje. 

 
Županijska skupština je jednoglasno, s 23 glasa «za» donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Statuta Doma za starije osobe 

 Ličko-senjske županije 
 

Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD/37 Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o proširenju djelatnosti  Zavoda 

 za hitnu medicinu Ličko-senjske županije 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 

propise i Odbor za zdravstvo i socijalnu skrb. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 

predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao točku 37. dnevnog reda na glasovanje. 
 

Županijska skupština je jednoglasno, s 23 glasa «za» donijela 
 

Z A K L J U Č A K 

o davanju suglasnosti na Odluku o proširenju djelatnosti Zavoda za hitnu medicinu  

Ličko-senjske županije 
 

Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD/38  Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Doma zdravlja 

Gospić o obavljanju zdravstvene djelatnosti u privatnoj praksi u ordinaciji u Mreži 

ugovornih subjekata medicine rada Vlatki Devčić-Stilinović, dr.med.spec.med.rada i 

sporta 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 

propise i Odbor za zdravstvo i socijalnu skrb. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 

predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao točku 38. dnevnog reda na glasovanje. 
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Županijska skupština je jednoglasno, s 23 glasa «za» donijela 
 

Z A K L J U Č A K 

o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Doma zdravlja Gospić o obavljanju 

zdravstvene djelatnosti u privatnoj praksi u ordinaciji u Mreži ugovornih subjekata medicine 

rada Vlatki Devčić-Stilinović, dr.med.spec.med.rada i sporta 
 

Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD/39  Donošenje Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog I. izmjena i dopuna 

Statuta Osnovne škole Zrinskih i Frankopana, Otočac  
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 

propise i Odbor za zdravstvo i socijalnu skrb. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 

predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao točku 39. dnevnog reda na glasovanje. 
 

Županijska skupština je jednoglasno, s 23 glasa «za» donijela 
 

Z A K L J U Č A K 

o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog I. izmjena i dopuna Statuta Osnovne škole 

Zrinskih i Frankopana, Otočac 
 

Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD/40  Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine po pravu prvokupa 

na području NP «Plitvička jezera», vlasnice Marije Marton iz Plitvičkih Jezera 

AD/41  Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine po pravu prvokupa 

na području NP «Plitvička jezera», vlasnika Bogdana Uzelca iz Leondinga, Austrija 

AD/42  Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine po pravu prvokupa 

na području NP «Plitvička jezera», suvlasnika Marine i Stjepana Klanca iz Novalje  

AD/43  Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine po pravu prvokupa 

na području NP «Plitvička jezera», vlasnice Mire Krvar iz Zagreba 

AD/44  Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine po pravu prvokupa 

na području NP «Plitvička jezera», vlasnice Snježane Primer iz Zagreba 

AD/45  Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnina po pravu prvokupa 

na području NP «Plitvička jezera», suvlasnika Mire Šimić iz Zagreba i Borislava 

Drakulića iz Drežnički Podokićki  

AD/46  Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnina po pravu prvokupa 

na području NP «Plitvička jezera», vlasnika Matthiasa Theodora von Arnima iz Unkela, 

SR Njemačka 

AD/47  Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnina po pravu prvokupa 

na području NP «Plitvička jezera», suvlasnika Žarka Gulana iz Beograda, Republika 

Srbija 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalima su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 

propise i Odbor za Proračun i financije. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovim točkama te je otvorio raspravu po 

predmetnim točkama. 

Rasprave nije bilo pa je dao točku 40. dnevnog reda na glasovanje. 
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Županijska skupština je jednoglasno, s 23 glasa «za» donijela 
 

Z A K L J U Č A K 

o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine po pravu prvokupa na području NP «Plitvička 

jezera», vlasnice Marije Marton iz Plitvičkih Jezera 
 

Zatim je dao 41. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

Županijska skupština je jednoglasno, s 23 glasa «za» donijela 
 

Z A K L J U Č A K 

o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine po pravu prvokupa na području NP «Plitvička 

jezera», vlasnika Bogdana Uzelca iz Leondinga, Austrija 

 

Zatim je dao 42. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

Županijska skupština je jednoglasno, s 23 glasa «za» donijela 
 

Z A K L J U Č A K 

o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine po pravu prvokupa na području NP «Plitvička 

jezera», suvlasnika Marine i Stjepana Klanca iz Novalje 

 

Zatim je dao 43. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

Županijska skupština je jednoglasno, s 23 glasa «za» donijela 
 

Z A K L J U Č A K 

o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine po pravu prvokupa na području NP «Plitvička 

jezera», vlasnice Mire Krvar iz Zagreba 

 

Zatim je dao 44. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

Županijska skupština je jednoglasno, s 23 glasa «za» donijela 
 

Z A K L J U Č A K 

o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine po pravu prvokupa na području NP «Plitvička 

jezera», vlasnice Snježane Primer iz Zagreba 

 

Zatim je dao 45. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

Županijska skupština je jednoglasno, s 23 glasa «za» donijela 
 

Z A K L J U Č A K 

o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnina po pravu prvokupa na području NP «Plitvička 

jezera», suvlasnika Mire Šimić iz Zagreba i Borislava Drakulića iz Drežnički Podokićki 

 

Zatim je dao 46. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

Županijska skupština je jednoglasno, s 23 glasa «za» donijela 
 

Z A K L J U Č A K 

o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnina po pravu prvokupa na području NP «Plitvička 

jezera», vlasnika Matthiasa Theodora von Arnima iz Unkela, SR Njemačka 
 

Zatim je dao 47. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

Županijska skupština je jednoglasno, s 23 glasa «za» donijela 
 

Z A K L J U Č A K 

o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnina po pravu prvokupa na području NP «Plitvička 

jezera», suvlasnika Žarka Gulana iz Beograda, Republika Srbija 
 

Zaključci se prilažu Zapisniku i njegov su sastavni dio. 
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AD/48  Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine - kulturnog dobra 

po pravu prvokupa na području k.o. Novalja Nova 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 

propise i Odbor za Proračun i financije. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 

predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao točku 48. dnevnog reda na glasovanje. 
 

Županijska skupština je jednoglasno, s 23 glasa «za» donijela 
 

Z A K L J U Č A K 

o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine - kulturnog dobra po pravu prvokupa na 

području k.o. Novalja Nova 
 

Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD/49  Donošenje Odluke o dopuni Odluke o imenovanju predsjednika i članova Odbora za 

izbor i imenovanje 

AD/50  Donošenje Odluke o dopuni Odluke o imenovanju predsjednika i članova Odbora za 

Statut, Poslovnik i propise 

AD/51  Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o imenovanju predsjednika i članova Odbora za 

zdravstvo i socijalnu skrb 

AD/52  Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o imenovanju predsjednika i članova Odbora za 

pitanja hrvatskih branitelja 
 

Predlagatelj materijala je Odbor za izbor i imenovanje. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovim točkama te je otvorio raspravu po 

predmetnim točkama. 

Rasprave nije bilo pa je dao točku 49. dnevnog reda na glasovanje. 
 

Županijska skupština je jednoglasno, s 23 glasa «za» donijela 
 

O D L U K U 

o dopuni Odluke o imenovanju predsjednika i članova Odbora za izbor i imenovanje 

 

Zatim je dao 50. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

Županijska skupština je jednoglasno, s 23 glasa «za» donijela 
 

O D L U K U 

o dopuni Odluke o imenovanju predsjednika i članova Odbora za Statut, Poslovnik i propise 

 

Zatim je dao 51. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

Županijska skupština je jednoglasno, s 23 glasa «za» donijela 
 

O D L U K U 

o izmjeni Odluke o imenovanju predsjednika i članova Odbora za zdravstvo i socijalnu skrb 

 

Zatim je dao 52. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

Županijska skupština je jednoglasno, s 23 glasa «za» donijela 
 

O D L U K U 

o izmjeni Odluke o imenovanju predsjednika i članova Odbora za pitanja hrvatskih branitelja 
 

Odluke se prilažu Zapisniku i njegov su sastavni dio. 
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AD/53  Donošenje Odluke o imenovanju predsjednika i članova Odbora za strateško planiranje, 

investicije i fondove Europske unije  

AD/54  Donošenje Odluke o izmjenama Odluke o osnivanju, zadaćama i imenovanju Županijske 

koordinacije za ljudska prava Ličko-senjske županije 

AD/55  Donošenje Rješenja o imenovanju Antikorupcijskog povjerenstva Ličko-senjske županije 
 

Predlagatelj materijala je Odbor za izbor i imenovanje. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovim točkama te je otvorio raspravu po 

predmetnim točkama. 

Rasprave nije bilo pa je dao točku 53. dnevnog reda na glasovanje. 
 

Županijska skupština je jednoglasno, s 23 glasa «za» donijela 
 

O D L U K U 

o imenovanju predsjednika i članova Odbora za strateško planiranje, investicije i fondove 

Europske unije 

 

Zatim je dao 54. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

Županijska skupština je jednoglasno, s 23 glasa «za» donijela 
 

O D L U K U 

o izmjenama Odluke o osnivanju, zadaćama i imenovanju Županijske koordinacije 

 za ljudska prava Ličko-senjske županije 
 

Odluke se prilažu Zapisniku i njegov su sastavni dio. 

 

Zatim je dao 55. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

Županijska skupština je jednoglasno, s 23 glasa «za» donijela 
 

R J E Š E N J E 

Donošenje Rješenja o imenovanju Antikorupcijskog povjerenstva Ličko-senjske županije 
 

Rješenje se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD/56  Donošenje Rješenja o razrješenju i  imenovanju mrtvozornika na području Ličko-senjske 

županije (Grad Senj) 

AD/57  Donošenje Rješenja o razrješenju i  imenovanju mrtvozornika na području Ličko-senjske 

županije (Grad Otočac) 

AD/58  Donošenje Rješenja o razrješenju i imenovanju mrtvozornika na području Ličko-senjske 

županije (Općina Brinje) 
 

Predlagatelj materijala su Gradsko vijeće Grada Senja i Otočca te Općine Brinje. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovim točkama te je otvorio raspravu po 

predmetnim točkama. 

Rasprave nije bilo pa je dao točku 56. dnevnog reda na glasovanje. 
 

Županijska skupština je jednoglasno, s 232 glasa «za» donijela 
 

R J E Š E N J E 

o razrješenju i  imenovanju mrtvozornika na području Ličko-senjske županije (Grad Senj) 
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Zatim je dao 57. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

Županijska skupština je jednoglasno, s 23 glasa «za» donijela 
 

R J E Š E N J E 

o razrješenju i  imenovanju mrtvozornika na području Ličko-senjske županije (Grad Otočac) 

 

Zatim je dao 58. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

Županijska skupština je jednoglasno, s 23 glasa «za» donijela 
 

R J E Š E N J E 

o razrješenju i imenovanju mrtvozornika na području Ličko-senjske županije (Općina Brinje) 
 

Rješenja se prilažu Zapisniku i njegov su sastavni dio. 

 

Predsjednik Županijske skupštine zaključio je XV. sjednicu Županijske skupštine Ličko-senjske 

županije u 15,00 sati. 

 

 
KLASA: 024-03/23-01/21 
URBROJ: 2125-01-23-3 
Gospić, ________________ 2023. godine 
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